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17 Ağustos 1999 Kocae-
li’nin Gölcük ilçesinde yaşa-
nan ve İstanbul başta olmak 
üzere Marmara Bölgesi’ndeki 
önemli merkezleri doğrudan 
vuran deprem sonrasın-
da uzmanlar “30 yıl büyük 
deprem yok” demişti. Bugün 
23. yılın içerisinde ve Doğu, 
Güneydoğu Bölgemizde 11 ili 

ÖNLEM ALMIYOR; DAVETİYE ÇIKARIYORUZ

SAYFA 3’TE

100. Yılda
‘ÖZEL’ KURULTAY

SAYFA 12’DE

SAYFA 2’DE

‘Filenin Sultanları’ 
Yurdu öğrencilere 

ilham olacak

“Milliyetçilik 
okunu unutan
CHP başarısızlığa 
mahkumdur”

Kapt. Mustafa Can:

KÜÇÜKÇEKMECE

Silivri hizmetlerle 
çağ atladı

Silivri Belediye Meclisi kasım 
ayı toplantısında konuşan Başkan 
Yılmaz, ilçe genelinde yapılan hiz-
metlerle ilgili detaylı bilgiler verdi. 
Başkan Volkan Yılmaz’ın günde-
minde hayata geçirilmesi planla-
nan yeni projeler de vardı. n 15’TE

Geçmişin minneti, 
geleceğin umuduyla 
yerel seçime hazırız

Yeminli Mali 
Müşavir ve Bağım-
sız Denetçi Abdul-

hadi Akmugan, 
gazetemize konuk 
olarak çok özel bir 
söyleşi gerçekleş-

tirdi. n 4’TE

Söz tutuldu; Bir bAŞKa Kahve 
öğrencilerin hizmetinde

Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldı-
rım’ın gençlere verdiği 
‘indirimli kahve’ sözü 15 

Temmuz Şehitler Meyda-
nı’nda kurulan modern 
kiosk ile gerçeğe dönüş-
tü. n 7’DE

Beşiktaş’a 
‘Şeref Bayrağı’

Beşiktaş Belediyesi gelenekselleşen ‘’Internatio-
nal Meeting’’ buluşmalarının üçüncüsü düzenlendi. 

SAYFA 5’TE

Maltepeliler Atasının 
huzuruna çıktı

Maltepe Belediyesi 
Kültür ve Sosyal İşler 
Müdürlüğü’nce düzen-
lenen Anıtkabir gezi-
sine katılan yüzlerce 

Maltepeli, Atalarının 
huzurunda ellerinde 
bayraklar ve Atatürk 
posterleriyle sevgi seli 
oluşturdu. n 10’DA

n İstanbullular depremin şakasının 
olmadığını, deprem gerçeğini Al-
lah’a havale edemeyeceklerini artık 
anlamalılar. Yeni düzenleme kentsel 
dönüşümün önünde ki engelleri 
kaldıran bir fırsat. Kentsel dönüşüm 
artık daha kolay.

n Yüzyılın felaketi 6 Şu-
bat depremi sonrası kentsel 
dönüşümün ne kadar ivedi 
ihtiyaç olduğu bir kez daha 
anlaşıldı.  Son dönemlerde 
yavaşlamış olan dönüşüm 
faaliyetleri tekrar ivme 
kazanmaya başlayınca yeni 
düzenlemeler içinde harekete 
geçildi.  SAYFA 3’TE

YA DÖNÜŞTÜRECEĞİZ

Beylikdüzü’nde rekor;
47 saatte park inşa edildi
Beylikdüzü’nde Çinlilerin inşa etme hızını aratmayacak bir rekor kırıldı.

SAYFA 5’TE

Şükrü Genç’ten mühendis 
adaylarına başarı tüyoları

Sarıyer Belediye Baş-
kanı Şükrü Genç, Topkapı 
Okulları’nın düzenlediği 
Kariyer Günleri kapsamın-
da Esenyurt Kampüsü’nde 
İnşaat Teknolojisi Bölümü 
öğrencileri ile bir araya 
geldi. n 11’DE

Şişli’de 100 yıllık 
TARİHE YARAŞIR 

KUTLAMA!

SAYFA 9’DA

Mahkemeden Esenler Belediyesi’ne 

izin yok
İstanbul 8.

İdare Mahkeme-
si, AKP'li Esenler 
Belediyesi'nin 
İBB'ye ait sosyal 
tesis ve rekreas-
yon alanını plan 
değişikliğiyle 
‘Açık Otopark 
Alanı’na dönüş-
türmesi kararını 
iptal etti.n 3’TE 

Raporlar 
Büyükçekmece Belediye Meclisi Kasım 

ayı ikinci oturumu CHP Grup Başkanvekili 
Ahmet Şahin başkanlığında yapıldı.n 10’DA

oybirliğiyle geçti

İYİ Parti’den AK Parti’ye 
BÜYÜK TRANSFER

Ümraniye’de İYİ Parti’den AK 
Parti’ye büyük bir transfer gerçekleş-
ti. Yerel seçimlere sayılı günler kala 

Ümraniye’de İYİ Partili Meclis Üyesi 
Murat Daşdemir, partisinden istifa 
ederek AK Parti’ye katıldı.n 8’DE

Balıkçı Kenan, dün-
yada ilk, Türkiye’de tek 
olan Balık Müzesi’nde 

gazetemizi ağırlayarak 
samimi bir söyleşi ver-
di. n 8’DE

Balıkçı Kenan’ın 
sıra dışı hikayesi

Uzaydan dahi görülebilen, 
dünyanın en büyük Atatürk port-
resinin yenilenme çalışmasının 
ana destekçisi olan Kapt. Mustafa 
Can, Türkiye Cumhuriyeti’nin 
kurucu partisi olan ve geçtiğimiz 
günlerde genel başkanı değişen 
CHP’yi “milliyetçilik” konusunda 
uyardı. n 13’TE
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Türkiye’nin adını dünyaya 
voleybol sporuyla duyuran File-
nin Sultanları’nın ismi İBB’nin 
yurduna verildi. İBB ‘Filenin 
Sultanları’ Yükseköğrenim 
Öğrenci Yurdu, İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu, Küçükçek-
mece Belediye Başkanı Kemal 
Çebi, Büyükçekmece Belediye 
Başkanı Hasan Akgün, Avcılar 
Belediye Başkanı Turan Han-
çerli, meclis üyeleri, muhtar-
lar, siyasi parti temsilcileri, 
STK başkan ve yöneticileri, 
öğrenciler ve birçok vatandaş 
katıldı.
ÇEBİ: DİĞER PARTİLERİN 
BAŞKANLARI ARASINDA
BAŞIM DİK

İBB’nin tüm İstanbul’a eşit 
hizmet verdiğinin altını çizen 
Küçükçekmece Belediye Başka-
nı Kemal Çebi, “Adını da çok 
beğendiğim yurdumuzun açı-
lışı için bir araya geldik. İkinci 
yüzyılımızda bu önemli yurdun 
kendi ilçemde olmasından da 
çok memnunum. Öğrencilik 
hayatı yurtlarda geçmiş biri 
olarak bu yurtları çok kıymetli 
görüyorum. Cumhuriyet çocuk-
larına yakışır bir yurt burası.

Bugün birçok projeyle 6 
bine yakın öğrencimizin yurt 
ihtiyacını karşılamış bulunuyo-
ruz. Bugün ekonomik sıkıntılar 
nedeniyle öğrencilerimizin 
bırakın ev kiralamayı yatak, 
ranza kiraladığını görüyoruz. 
Biz göreve geldiğimizden beri 
onların dertleriyle dertleniyo-
ruz. Sosyal demokrat beledi-
yeciliğinin örnekleri olarak bu 
projeleri hayata geçiriyoruz. 

Seçim vaatlerimizin üst 
sıraları bunlardı. Yani eğitim-
de fırsat eşitliği. Bu sözlerimizi 
tek tek yerine getirdik. Bu 
sadece bu yurtla sınırlı de-
ğil. Kıymetli İBB Başkanımız 
verdiği sözlerle ilçe belediyeleri 
olarak bize sunduğu katkılar 
çok değerlidir. Partizanlığı 
bir kenara itip sosyal demok-
rat belediyecilik kapsamında 

39 ilçemize hizmet verdik, 
vermeye devam edeceğiz. Bizi 
her konuda eleştirebilirler ama 
eşitlik konusunda eleştiremez-
ler. Örneğin Küçükçekmece’ye 
yaptınız, Bağcılar’a yapmadı-
nız diyemeyecekler.
DEVAM EDEN
PROJELERİ ANLATTI

Küçükçekmece’de her görev-
deki kişinin İBB’de bir muha-
tabı vardır. Kim İBB’yi ararsa 
sorununu anlatacağı birini 
mutlaka buluyor. 

Sel felaketlerini önlemen 
amacıyla Kaynarca’nın Ayama-
ma Deresi’ne bağlama projemiz 
bitmek üzere ve bunun yanı 
sıra Arena Park önündeki üst 
geçit projemiz de devam ediyor. 

Belediye başkanları yönet-
tikleri kentin hizmetkarıdır. 
Bizim bir tane görevimiz var; 
vatandaşa hizmet etmek. Ben 
AK Partili belediye başkanlarıy-
la karşılaştığımda anlım açık. 
Çünkü İBB Başkanımız her 
ilçeye eşit hizmet sağladı.

Tüm çocuklarımıza kendi 
evladım gibi bakıyorum. Siz 
benim geleceğimsiniz. Ben 
yaşlanıyorum, siz geleceksi-
niz ve ülkeyi doğru bir şekilde 
yöneteceksiniz ben de rahat bir 
yaşlılık yaşayacağım. Cumhu-
riyet ve Atatürk değerlerinden 

sakın sapmayın. 
Biz Cumhuriyete borçlu 

insanlarız.” diye konuştu.
İMAMOĞLU: GENÇLERE 
İLHAM OLSUN DİYE ‘FİLENİN 
SULTANLARI’ DEDİK

Her projede gençleri düşün-
düklerini söyleyen İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu ise şunları 
söyledi;

“Başkanımız kime emanet 
edeceğini biliyor; gençlerimize 
emanet etti. Gençlerimizin 
toplumsal önyargıları yıkacağı-
nı ve bu ülkeyi yükselteceğine 
inanıyorum. Cumhuriyetin yö-
neticilerine yani bize de görev 
düşüyor. En önemli görevimiz 
gençlere olan hizmet. Onların 
önündeki engelleri kaldırmak, 
gençlerin hayallerine set çeken 
değil, o hayalleri desteklemek 
bizim görevimiz. Gençleri-
mizi dünyanın her yerindeki 
gençlerle imkanlar açısından 
eşitlemeliyiz. Yaptığımız her 
projede gözlerimiz gençlerin 
üstündedir. Her projede gençle-
re buradan ne çıkarabiliriz diye 
düşünüyoruz. 

Şehrimizin artık 11 bin nok-
tasında ücretsiz internet var, 
kent lokantaları açtık, açmaya 
devam ediyoruz. İstihdam 
ofisleri onun için büyüttük. 
Görev süremizin dolmasına 

5 ay kala 150 binlik istihdam 
hedefimize ulaştık. Spor 
olanaklarını genişletiyoruz. 
Sosyalleşmeleri için kütüpha-
neler açıyoruz. Burada sadece 
iki öğrenci yurdu yok. Burada 
başka alanlar açılıyor ve burası 
gençlik merkezine dönüşecek. 
Yaz boyunca da İstanbul’da 
yurtlarında kalıp staj yapmala-
rını sağlıyoruz.

Bizden önce yurt yatak, 
burs, kent lokantası sayıları sı-
fırdı. Bunlar yeni çıkan şeyler. 
Benim için bir kreş bir metroya 
eşit projedir. Çünkü o kreşte iyi 
yetişen bir çocuk yarın inanıl-
maz bir fikir bulabilir. 

Filenin Sultanları konusu-
na biraz değinmek istiyorum. 
İkinci yüzyıla girerken belki 
de en büyük mutluluğu bize 
yaşattılar. Başta benim kızım 
olmak üzere gençlere büyük 
ilham kaynağı oldular. Yeter ki 
gençlerin önünü açalım, onlara 
imkan sağlayalım. Gençlere il-
ham olsun diye Filenin Sultan-
ları ismini koydum.

1042 öğrenci kalacak. 560’ı 
kız, 482’si erkek. İlk başta ufak 
tefek eksiklikler olabilir, bunlar 
da çözülecek. Bu bütçeler bura-
lara ayrılmıyordu, şimdi bura-
lara harcanıyor. Bu nasıl oldu? 
Bir avuç insanı mutlu etmek 
yerine milleti mutlu etmeye 
başladığımız için oldu.

Önümüzde çok önemli bir 
yerel seçim var. Muazzam bir 
çalışmaya imza atacağımızı 
buradan tüm yurttaşlarıma du-
yuruyorum. Çok güzel başarı-
lara imza atacağız. Başarılarla 
dolu bir dönemi ülkemize ya-
şatalım. Kurultayımız hayırlı 
olsun. Bu kurultay ‘Bu ülkede 
demokrasi var’ın ispatıydı. 

Demokrasi olursa güçlü bir 
Türkiye olur. Güçlü Türkiye de 
Gazze ve Ukrayna gibi yerlerde 
savaş olmaması demektir. Bu 
ülkede yaşayan herkesin bir 
sorumluluğu da insanlığa ve 
dünyayadır.” Sümeyra DUĞAN 
- Serkan HORUZ /KENT YAŞAM

‘Filenin Sultanları’ Yurdu 
öğrencilere ilham olacak
İBB ‘Filenin 
Sultanları’ 
Yükseköğre-
nim Öğrenci 
Yurdu Küçük-
çekmece’de 
açıldı. Küçükçekmece 

Belediye Başkanı 
Kemal Çebi

 İBB Başkanı 
Ekrem İmamoğlu
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ZAYİ - İstanbul Üniversitesinden almış 
olduğum öğrenci kimliğimi kaybettim hü-
kümsüzdür. Ahmet Oğulcan Gezmen

Yüzyılın felaketi 6 Şubat 
depremi sonrası kentsel dönü-
şümün ne kadar ivedi ihtiyaç 
olduğu bir kez daha anlaşıldı.  
Son dönemlerde yavaşlamış 
olan dönüşüm faaliyetleri tek-
rar ivme kazanmaya başlayınca 
yeni düzenlemeler içinde ha-
rekete geçildi.  Bu kapsamda, 
’Afet Riski Altındaki Alanların 
Dönüştürülmesi Hakkında Ka-
nun ile Bazı Kanunlarda ve 375 
sayılı Kanun Hükmünde Karar-
namede Değişiklik Yapılmasına 
Dair Kanun Teklifi’  TBMM 
Genel Kurulu’nda kabul edildi. 
Yeni düzenlemeler ile kentsel 
dönüşüm için karar alma me-
kanizmalarının kolaylaştırıl-
ması, tahliye ve yıkım süreçle-
rinin hızlanması hedefleniyor. 
Dönüşüm faaliyetlerinin 
hızlandırılması için öncelikle 
Kentsel Dönüşüm Başkanlığı 
kuruluyor. Çevre, Şehircilik ve 
İklim Değişikliği Bakanlığı’nın 
dönüşüme ilişkin yürüttüğü 
süreçlerin çoğu Başkanlığa 
devrediliyor.
DÖNÜŞÜM İÇİN 
YÜZDE 50+1 YETERLİ 

Kentsel dönüşümde hak 
sahiplerinin anlaşması ve 
daha sonra ruhsat aşamasında 
üçte iki çoğunluk aranıyordu. 
Çoğu yerde üçte iki çoğunluğa 
ulaşılamadığı için dönüşüm 
faaliyetleri başlayamıyor ya da 
yavaşlıyordu. Kabul edilen ka-
nun maddelerinden en önem-
lilerinden birisi, çoğunluğa 
ilişkin oldu. Buna göre kentsel 
dönüşümde, yapı ruhsatı alın-
ması da dahil olmak üzere tüm 
iş ve işlemler, hisseleri oranın-
da maliklerin salt çoğunluğu 
(yüzde 50+1) ile aldığı karara 
istinaden yapılabilecek. Salt 

çoğunlukla katılmayanlara, 
alınan kararlar noter veya ilgili 
muhtarlıkta 15 gün ilan edile-
rek bildirilecek.
MEVCUT YERLEŞİM YERLERİ DE 
REZERV ALAN OLABİLECEK

Mevcut uygulamada rezerv 
yapı alanları, ‘meskun mahal 
dışında’ olan yerler olarak 
kabul ediliyordu. Yeni kanunla 
‘rezerv yapı alanı’ tanımından 
‘yeni yerleşim yeri alanı’ ibaresi 
kaldırıldı. Böylece yerleşim 
yerlerinde yer alan parselle-
rin de rezerv yapı alanı olarak 
belirlenmesi mümkün olacak. 
Bu alanları, Kentsel Dönüşüm 
Başkanlığı, TOKİ veya belediye-
ler belirleyebilecek.
TESPİT NASIL YAPILACAK?

Riskli yapı tespiti, yapı 
malikleri tarafından, lisanslı 
kurum ve kuruluşlara yaptırı-
lacak. Sonuç Kentsel Dönüşüm 
Başkanlığı’na bildirilecek. Baş-
kanlık veya idare resen tespit 
de yaptırabilecek. Başkanlık, 
maliklere süre vererek de tespit 
isteyebilecek.
YARISI BİZDEN’LE YAPIM 
YARDIMI

İstanbul’da kentsel dönüşü-
mü hızlandırmak için başlatı-
lan ’Yarısı Bizden’ kampanya-
sının uygulanabilmesi için hak 
sahiplerine yapım için mali 
yardım yapılabilecek. Yapım 
için yapılacak yardımın usul ve 
esasları Cumhurbaşkanı’nca 
belirlenecek. Kira yardımları 
ise ile göre 2 bin ile 3 bin 500 
lira arasında değişiyor.
YIKIM İÇİN 30 GÜN EK SÜRE 

Riskli yapıların yıktırılması 
için maliklere tek seferde 90 
günden fazla olmamak üzere 

süre verilecek. Mevcut kanunda 
bu süre 60 gün olarak uygulanı-
yordu. Süresinde yıktırılmadığı 
tespit edilen riskli yapılar, idari 
makamlarca yıktırılacak. 
TAPUDA PAYLI MÜLKİYET 
UYGULANACAK

Dönüşüm süreçleri son 
dönemde maliyetler nedeniyle 
tıkanıyordu. Bina yıkıldıktan 
sonra yeniden yapımı için 
gereken bedeli ödeyemeyecek 
çoğu kişi onay vermiyordu. 
Şimdi Başkanlıkça yürütülen 
uygulamalarda, dar gelirlilerin 
borçlanma bedelini ödeye-

cek mali gücünün olmaması 
durumunda konut, tapuda hak 
sahibi ile Başkanlık adına paylı 
mülkiyet esaslarına göre tescil 
edilebilecek. 
GÖRÜR: “ İŞİN ŞAKASI YOK” 

Yasanın İstanbul’da kentsel 
dönüşüm faaliyetlerini artır-
ması ve kolaylaştırması bek-
leniyor. Mevzuatı uygulayan 
kurumlar, sektördeki firmalar 
ve vatandaşlar için önlerindeki 
pek çok engel kalkmış durum-
da. İstanbullular depremin 
şakasının olmadığını, deprem 
gerçeğini Allah’a havale edeme-

yeceklerini artık anlamalılar. 
Depremin şakası yok diyen 
Prof. Dr. Naci Görür Marmara 
Üniversitesi’nin düzenlediği ‘ 
Türkiye Yüzyılında Dirençli Şe-
hirler Paneli’ konuşmacıların-
dan biriydi. Görür,  “1999’dan 
beri İstanbul’u depreme 
hazırlayın dedik. Yeterince 
başaramadık yani. İstanbul 
henüz tam olarak depreme 
hazır değil. Hem hazırlanma-
sı lazım. Ülkenin en önemli 
birincil diyelim gündeminin 
olması lazım. Yani sık sık siya-
siler beka meselesi diyorlar ya, 

asıl beka meselesi işte deprem. 
İnsanlarımız ölmesin diye bunu 
ciddiye almak lazım. Çünkü 
insanlarımızı kaybetmek iste-
miyoruz. Deprem milyonlarca 
senedir bu coğrafyada oluyor. 
Daha milyonlarca sene devam 
edecek. Eğer biz sağlıklı eko-
nomik siyasi bağımsızlığımızı 
koruyacaksak bu asrı çıkarta-
caksak deprem sorununu çöz-
memiz lazım. İşin şakası yok.” 
Diyerek uyarılarına devam etti. 

YA DÖNÜŞTÜRECEĞİZ
YA ÖLECEĞİZ!

İstanbullular depremin şakasının olma-
dığını, deprem gerçeğini Allah’a havale 
edemeyeceklerini artık anlamalılar. Yeni 
düzenleme kentsel dönüşümün önünde 
ki engelleri kaldıran bir fırsat. Kentsel 
dönüşüm artık daha kolay.

İstanbul Büyükşehir Belediye-
si'nin (İBB) Esenler Belediyesi'ne 
açtığı davada karar çıktı.

İBB‘nin açtığı dava sonrası kararı 
hukuka aykırı bulan mahkeme 
gerekçesinde; “söz konusu plan 
değişikliği’nde şehircilik ilkeleri, 
planlama esasları ve teknikleri ile il-
gili mevzuat doğrultusunda hukuka 
uyarlılığı bulunmadığı” ifadelerine 
yer verildi.

İstanbul 8. İdare Mahkemesi; 
Esenler Belediyesi'nin Birlik Mahal-

lesi’ndeki İBB'ye ait sosyal tesis ve 
rekreasyon alanını plan değişikli-
ğiyle ‘açık otopark alanına dönüş-
türmesi kararını ‘hukuka aykırı’ 
buldu.
İBB SOSYAL TESİSİN YAPIMINA 
BAŞLAMIŞTI

İBB bölgede projelerini geçen 
yıl yarışma ile elde ettiği, içerisin-
de kreş, mahalle evi, kütüphane, 
etkinlik alanları ve otopark gibi 
Esenler halkına hizmet edecek ‘Sos-

yal Merkez’ projesinin temellerini 
atmış, tesisin yapımına başlamıştı.
OY BİRLİĞİ İLE İPTAL 

İBB’yi haklı bulan ve plan deği-
şikliğine ilişkin kararı oy birliği ile 
iptal eden mahkeme gerekçesinde;” 
“Söz konusu plan değişikliği süreci 
ile ilgili olarak değişiklik yapıl-
masının zorunlu kılan nedenlerin 
somut ve objektif bir şekilde orta-
ya konulamaması, plan açıklama 
raporunda, plan kararına dayanak 
olan araştırma ve analizlerin açık-

lanmaması, ölçeğinin gerektirdiği 
detayda planlama alanına ilişkin 
inceleme, araştırma, etütlerden 
elde edilen senteze dayalı olarak 
hazırlanmaması, ilgili kurumların 
görüşlerine uygun olmaması, plan 
değişikliğinde şehircilik ilkeleri, 
planlama esasları ve teknikleri ile 
ilgili mevzuat doğrultusunda huku-
ka uyarlılığı bulunmadığı sonucuna 
varılmaktadır.” ifadeleri kullanıldı. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Mahkemeden Esenler Belediyesi’ne 

izin yok
İstanbul 8. İdare Mahkemesi, AKP'li Esenler 
Belediyesi'nin İBB'ye ait sosyal tesis ve rekre-
asyon alanını plan değişikliğiyle ‘Açık Otopark 
Alanı’na dönüştürmesi kararını iptal etti. 
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31 Mart 2024’te yapılacak 
yerel seçimlere kısa bir süre kala 
siyaset ve iş dünyasından ağır-
ladığımız konuklarla gündemi 
konuşmaya devam ediyoruz.

Uzun yıllardır siyasetin ve iş 
dünyasının içinde olan ve Cum-
huriyet Halk Partisi’nde önemli 
görevler üstlenen Yeminli Mali 
Müşavir-Bağımsız Denetçi 
Abdülhadi Akmugan, haber 
merkezimizin konuğu oldu.  

Kent Yaşam Gazetesi İmtiyaz 
Sahibi Celal Karaali’ye konuşan 
Abdülhadi Akmugan, CHP’de 
yaşanan kurultay süreciyle ilgili 
konuşarak yerel seçime giderken 
ısınan siyasetten, Türkiye eko-
nomisinin güncel durumuna ve 
memleketi Iğdır’a kadar birçok 
konu başlığı hakkında soruları-
mızı yanıtladı. 
“KURULTAYIMIZ ÜLKEMİZE VE 
BÖLGEMİZE HAYIRLI OLSUN”

C.K: CHP çok önemli bir
Kurultayı geride bıraktı, 
bununla ilgili görüşleriniz 
nelerdir?

A.A: CHP kurultayları, kong-

releri renkli geçer. CHP kendi 
içinde demokrasiyi kabullen-
miş, içselleştirmiş bir partidir. 
100 yıldır CHP ayaktadır. Birçok 
parti geldi geçti ama CHP dim-
dik ve güçlenerek ayakta durma-
yı sürdürdü. Sadece Türkiye’de 
değil, dünyada da hayranlıkla 
izlenen bir partidir Cumhuriyet 
Halk Partisi. 

Demokrasinin özü CHP’dir. 
Uzun süredir partimizi onurlu 
bir şekilde temsil eden ve her ne 
kadar dilim varmasa da önceki 
dönem dediğim genel başkanı-

mız demokrasinin kahramanı-
dır. O bizim onursal başkanı-
mızdır. Çok sesli örgütün önünü 
açan şahsiyettir. Bu kurultayda 
kaybeden yok, CHP kazanmıştır. 
Bu kurultay CHP için de Türkiye 
için de ve hatta sorunlar yuma-
ğına dönüşen Ortadoğu için de 
hayırlı olsun.
“BAŞAKŞEHİR’DE BİR BAŞARI 
ELDE ETTİK”

C.K: Siyasi hayatınızda
buralara nasıl geldiniz?

A.A: Ben hep sol partilerde
yer aldım. ÖDP, SHP gibi parti-
lerde görev yaptım. Başakşehir 
ilçe olduğu zaman yine partimi-
ze sahip çıkmak ve biz varız diye-
rek gidip belediye meclis üyeliği 
için başvurdum. Seçim sonrası 
5 oyla kaybettiğimiz açıklandı 
ve yaptığımız itirazlar sonu-
cunda yeniden sayım yapıldı ve 
kazandık. 12. Sırada Başakşehir 
Belediyesi Meclis Üyesi oldum. 
Çalıştım, mücadele ettim ikinci 
dönemde yani 2014- 2019 seçim-
lerine geldiğimizde arkadaşları-
mız yine yazdı ve hem partimi-

zin meclis grup başkanı oldum 
hem de İBB meclisinde görev 
aldım. Sonrasında 2019 seçim-
lerine geldiğimizde ise 10 yıl 
meclis üyesi olarak görev yaptık-
tan sonra arkadaşlarımız başta 
ilçemizin milletvekili Sayın Öz-
gür Karabat ve İBB Başkanımız 
Ekrem İmamoğlu başta olmak 
üzere örgütümüz beni bu sefer 
Başakşehir Belediyesine Başkan 
Adayı olarak gösterdi. Millet İtti-
fakı olarak girdiğimiz 2019 yerel 
seçimlerinde maalesef kazana-
madık ve 36,75 gibi bir oy aldık. 

Tabi sayın Muharrem İnce’nin 
Cumhurbaşkanlığı yarışını 
kazanamamasının verdiği moral 
bozukluğu ile seçimlere gir-
miştik. Başakşehir’de CHP’nin 
potansiyelini biliyorduk tabi ki 
başarı seçimi kazanmak ama 
biz yine de HDP’nin ayrı başkan 
adayı çıkarmasına rağmen kötü 
bir sonuç elde etmedik.  
“EN ZOR İLÇEDE BİLE GÖREVE 
HAZIRIM”

C.K: Yerel seçimlerde aday
mısınız?

A.A: “Siyaset nedir?”in
anlamı çok fazladır. Günümüzde 
ekmeğin fiyatından tutun da 
hayatın her alanını siyaset be-
lirliyor. Biz istesek de istemesek 
de siyasetin göbeğindeyiz. Kaldı 
ki yeminli mali müşavir ve aka-
demisyen olarak da ekonomist 
kimliğinizle siyasetten kendini-
zi soyutlayamıyorsunuz. “Ben 
bu görevi istiyorum” demekle 
olmuyor, örgütün ve vatandaşın 
istemesi gerekir. İstendiği tak-
dirde de görevden kaçmayacağı-
mı söylüyorum. En zor ilçede de 
görev yapmaya hazırım. 

C.K: 5 yılda daha çok pişti-
ğinizi düşünüyor musunuz?

A.A: 5 yıl öncesine göre daha
da piştim. 5 yıl siyaset yapmak 
5 yıl üniversite okumaktan daha 
büyük bir tecrübe. Ben üniver-
site, yüksek lisans, doktora gibi 
yüksek akademik eğitimler al-
dım, askere gittim ama siyasette 
edindiğim tecrübe bambaşka. 
En önemlisi insanları dinle-
meyi ve sabır etmeyi öğrendik. 
Bizim partimizin de geleneğinde 
bulunan eleştiri ve özeleştiri-
yi ben belediye meclis üyeliği 
görevim boyunca ve belediye 
başkan adaylığım döneminde 
sahada yaşadıklarımla geliştir-
dim. Negatif siyaset de var tabi 
ki. Vatandaşımız, kimin koltuğa 
yapışıp kendisine rant cenneti 
kurmak istediğini, kimin halk 
için çalıştığını görüyor. Bizim 
partimiz dışında iktidar kol-
tuklarında oturanlar en büyük 
örnektir. 

Akmugan: Geçmişin minneti, 
geleceğin umuduyla 
yerel seçime hazırız

Yeminli Mali Müşavir ve Bağım-
sız Denetçi Abdulhadi Akmugan, 
gazetemize konuk olarak çok özel 
bir söyleşi gerçekleştirdi.

C.K: Hemşerileriniz ken-
disinden birisini önemli bir 
mevkide görmek istiyor

A.A: Iğdır’ın Özdemir
köyündenim. Ailem Iğdır’da. 
Abim ve birçok aile üyem de 
dışarıda genelde memuriyet gö-
revlerindeler. Memur bir aileyiz 
diyebilirim. Babam sevilen sayı-
lan bir kişiydi ve sözü geçerdi.

Iğdır 4 ülkeyle huduttur. 
Dünyada örneği var mıdır 
bilemiyorum. Böyle olunca siz 
zaten otomatikman çok kül-
türlü, çok sesli ve çok renkli 

biri oluyorsunuz. İddiam şudur 
ki; Kars, Ardahan ve Iğdır’daki 
sohbet, mizah, şair kültürü 
Türkiye’nin başka bir vilaye-
tinde yoktur. Iğdırlı hemşe-
rilerimiz de istiyorsa neden 
aday olmayalım? Partimizin, 
burada yaşayan milletimizin ve 
hemşerilerimizin talebi doğrul-
tusunda aday olabilirim. Ben 40 
yıldır siz de biliyorsunuz kendi 
büromda işim, gücüm, kurulu 
düzenim var. Belediye başkan-
lığına maddi bir kazanç olarak 
bakmam mümkün değil. Ben 

ya da başka bir kişi fark etmez. 
O koltuğa oturacak adamın hele 
ki CHP’dense bu kişi, bir fark 
yaratması gerekiyor. Mahalle 
komiteleri, komisyonları, kent 
konseyleri vs. gibi örgütlü ya-
pıların belediye yönetimlerine 
yansıtılması ve sosyal demokrat 
belediyeciliğin uygulanması 
gerekir. 

C.K: Olur da eğer aday ve
başkan seçilirseniz biz bunla-
rı hatırlatırız.

A.A: İki yakamdan yapışıp
hesap sorabilirsiniz. 

“IĞDIR’IN DÜNYADA 
BİR ÖRNEĞİ YOK”

C.K: Türkiye ekonomisini
nasıl görüyorsunuz?

A.A: Ekonomide gelinen
noktada durum iyi değil. İşçi, 
esnaf, fabrikatör herkes şika-
yetçi. Son 20 yılda uygulanan 
politikaların başarısızlığı tüm 
bunlara sebep olmuştur. İnşaat 
sektörüne olağanüstü teşvikler 
verilerek diğer sektörler unu-
tuldu. Yolsuzluklar aldı başını 
gitti. Yolsuzluk başlayınca ne 
oldu sermaye kaçtı. Sermaye 
kuş gibidir. Kuşlar nereye gider? 
Ormana, ağaca, suya, hayata.

Hükümet ilk 5 yılında 
mükemmel bir yönetim gö-
rüntüsü çiziyor, iyi şeylerden 
bahsediyordu ve buna paralel 
olarak muazzam bir para girişi 
de oldu. Şimdiki hükümet 
demokrasiden, haktan, hukuk-
tan ve adaletten bahsediyordu. 
Ama bugün bunlardan eser yok 
ve bunları dile getiren CHP’dir. 
Dolayısıyla para ve sermaye de 
doğal olarak kaçtı.

Merkez Bankası’nın 130 
milyar dolarını iç ettiler ve 
halen bir plan programları yok. 
Buraya göç eden sığınmacılar 
bile Avrupa’ya kaçıyor. Nitelikli 
insanımız Avrupa’ya kaçıyor. 
Biz kimi alıyoruz? Büyük oranda 
suçluları ve niteliksiz kitleleri. 

Ben de emekliyim ve 7500 
lira maaş alıyorum. Arabanın 
deposunu 2 bin liraya doldur-
dum. Siz bu ücretleri verirseniz 
insanlar harcayamaz, harcaya-
mayan halk ekonomiyi büyü-
temez. Bu bir daralma kısır 
döngüsüdür. Talep azalırsa arz 
da daralır ve ekonomi büyümez.
“ÇÖZÜM ARTIK CHP’DİR”

C.K: CHP değişti, Türkiye
de değişir mi?

A.A: Bu hükümetin ar-
tık Türkiye’ye vereceği hiçbir 
şey kalmamıştır. Önce yerel 
seçimler sonra da genel seçim-
lerde inşallah Cumhuriyet Halk 
Partisi rüzgarı esecek. Yeni bir 

yönetimle de geleceğe umutla 
bakıyoruz ve Türkiye’yi değişti-
receğimize inanıyoruz. 
“BAŞTA YAŞAM GAZETESİ 
OLMAK ÜZERE YEREL MEDYAYA 
BORÇLUYUZ”

A.A: Yaşam Gazetesi bizim
için çok önemlidir. İstanbul’a 
geldiğim günden beri sadece 
Kars-Ardahan-Iğdır ve Küçük-
çekmece değil burada büyük 
bir bölgede şu gazete büyük 
emekler vermiştir. Bu gazeteyi 
ve çalışanlarını selamlıyorum. 
Bu gazeteyi ayakta tutmamız 
gerekiyor, biz buraya borçluyuz. 
Ve sizin özelinizde yerel medya-
yı da korumak ve kollamak göre-
vimizi hatırlatmak istiyorum. 
Ulusal medya bir şekilde yolunu 
buluyor ama yerel medyanın 
böyle bir imkanı yok çünkü 
yerel medya halkımızın haber 
alma hakkının can damarıdır. 
Serkan Horuz/KENT YAŞAM

“SERMAYE KUŞ GİBİDİR”
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Beşiktaş uluslararası arenada 
adından söz ettirmeye devam 
ediyor. Yurtta Sulh Cihanda Sulh 
temasıyla gerçekleşen ‘’Interna-
tional Meeting’’ buluşmalarının 
üçüncüsüne 60’ın üzerinde ülke-
nin başkonsolosu, fahri konsolosu 
ve diplomatik misyon temsilcileri 
katıldı. Beşiktaş Belediye Başkanı 
Rıza Akpolat’a Avrupa Konseyi 
Parlamenter Meclisi tarafından 
verilen “Şeref Bayrağı” takdim 
edildi. 
AKPOLAT: ORTAK MASA 
TOPLANTISI, FİKİR 
PLATFORMUDUR

Samimi bir ortamda gerçek-
leşen toplantı, Beşiktaş Belediye-
si’nin hizmetlerinin anlatıldığı vi-
deo gösterimiyle başladı. Başkan 
Rıza Akpolat Atatürk’ün “Yurtta 
sulh, cihanda sulh” sözüne vurgu 
yaparak savaşın hiçbir topluma 
huzur getirmediğini belirtti ve 
sözlerine şu şekilde devam etti: 

“Sizleri burada ağırlamaktan 
onur duyuyoruz. Niyetimiz, ge-
lenekselleşen bu toplantılar vesile-
siyle kurumlarımız arasındaki her 
türlü kültür, sanat, spor ve olası iş 
birliği faaliyetlerini birlikte geliş-
tirmek ve her yıl güncel temaları 
ele aldığımız ortak bir masa top-
lantısı, bir fikir platformu haline 
getirmektir.”
“AVRUPA ÖDÜLÜNÜ ALMAYA BİR 
ADIM KALDI!” 

Beşiktaş Belediyesi’nin birçok 
alanda ödül kazandığının altını 
çizen Başkan Akpolat; sözlerine şu 
şekilde devam etti: 

“Bugün bir mutluluğumu-
zu daha sizlerle paylaşmak için 
buradayız. Beşiktaş’ta hayata 
geçirilen başarılı projelerle pek 
çok farklı alanda ödüller kazanan 
belediyemiz, Avrupa Ödülü’nü 
almaya bir adım daha yaklaşarak 
Avrupa Konseyi Parlamenterler 
Meclisi tarafından verilen, “Şeref 
Bayrağı” almaya hak kazandı. Şu 
an aramızda Sosyal İşler, Sağlık ve 
Sürdürülebilir Kalkınma Komitesi 
tarafından, Avrupa Konseyi Onur 
Bayrağı ödülünü takdim etmek 
üzere Avrupa Konseyi Parlamen-
terler Meclisi ve Avrupa Ödülü Alt 
Komisyonu Üyesi Senatör Joseph 
O’Reilly bulunmakta. Kendisine 
sizlerin huzurunda tekrar hoş 
geldin diyerek bu ödülü hangi aşa-
malardan geçerek kazandığımızı, 
paylaşmak istiyorum.

Geçtiğimiz şubat ayında Av-
rupa Demokrasi Haftası kapsa-
mında “Yılın Partner Kuruluşu” 
unvanını alan belediyemiz, büyük 
bir titizlik ve başarıyla yürütülen 
kardeş şehir ilişkileri, AB Eras-
mus+ projeleriyle gençlerimizin 
gönüllülük faaliyetlerine katılma-
larına vermiş olduğumuz destek-
ler, Avrupa etkinlikleri, Avrupa ve 
uluslararası dayanışma çalışmala-

rıyla “Şeref Bayrağı” almaya layık 
görüldü.” 
JOSEPH O’REİLLY: AVRUPA 
KONSEYİ, BEŞİKTAŞ LİDERLERİNİN 
AVRUPA’YA OLAN BAĞLILIĞINI 
TAKDİR EDİYOR’’

Şeref Bayrağını Başkan Akpo-
lat’a takdim eden Avrupa Konseyi 
Senatörü Joseph O’Reilly yaptığı 
konuşmada şunları ifade etti:

“Şehrinizin 2021 yılında 
Avrupa Diploması ile ödüllendiril-
mesinin ardından bu yıl da Şeref 
Bayrağı'nı almaya hak kazanarak 
belediyenizin sakinleri, okulları, 
kardeş şehirleri ve çeşitli ortakla-
rıyla birlikte Avrupa değerlerini ne 
kadar büyük bir şevkle teşvik etti-
ğini gösterdiniz. Avrupa Konseyi, 
Beşiktaş liderlerinin Avrupa'ya 
olan bağlılığını takdir ediyor. Ben 
de örnek niteliğindeki çalışmala-
rınızdan oldukça etkilendim ve bu 
vesileyle sizleri tebrik ederim.”

Toplantının sonunda ülke 
temsilcileriyle toplu aile fotoğrafı 
çekimi yapıldı. Beşiktaş Beledi-
yesi etkinliğe katılan diplomat-
lara isimlerine Tema Vakfı’na 
bağışlanan fidan plaketlerini de 
takdim etti. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Beşiktaş’a ‘Şeref Bayrağı’
Beşiktaş Belediyesi gelenekselleşen ‘’International Meeting’’ buluşmalarının üçüncüsü düzenlendi. 

Beylikdüzü Belediye Baş-
kanı Mehmet Murat Çalık’ın 
Marmara Mahallesi’ndeki 5 
dönümlük bir alana, 5 günde 
park yapacaklarının sözünü 
vermesinin üzerine hızla 
çalışmaya başlayan ekipler, 47 
saatin sonunda parkı tamam-
ladı. 

Noter huzurunda başlayan 
çalışmalar yine noter eşliğinde 
son buldu. Marmara Ma-
hallesi’nde hayata geçirilen 
park ile birlikte bölge halkı; 
bin 345 m2’lik yürüyüş yolu, 
270 m2’lik basket sahası, 435 
m2’lik çocuk oyun alanı ve fit-
ness alanına kavuşmuş oldu. 
Çalık: EVLATLARIMIZA BİR 
PARK DAHA KAZANDIRDIK

Gecenin geç saatlerine 
kadar çalışarak parkı büyük 

bir özveriyle tamamlayan yol 
arkadaşlarına teşekkür eden 
Beylikdüzü Belediye Başkanı 
Mehmet Murat Çalık, “Noter 
tespitlerimize göre parkımız 
47 saatte bitmiş oldu. Bölge-
mize hayırlı ve uğurlu olsun. 
Evlatlarımızın huzur içerisin-
de oynayacağı bir parkı daha 
inşa etmenin mutluluğu içe-

risindeyiz. Yürüyüş alanları, 
çocuk oyun grupları ve spor 
alanlarıyla 5 dönüm muazzam 
bir park inşa etmiş olduk. Bey-
likdüzü için proje üretmekten 
keyif alan bir yöneticiyim. 
Ekip arkadaşlarımla birlikte 
Beylikdüzü için çalışmaya 
devam edeceğiz ” ifadelerini 
kullandı. KENT YAŞAM

Beylikdüzü’nde rekor;
47 saatte park inşa edildi
Beylikdüzü’nde Çinlilerin inşa etme hızını aratmayacak bir rekor kırıldı. 
5 günde yapılacağı söylenen park 2 gün dolmadan tamamlandı.

Limanoğlu İş Merkezi Olağan Genel Kurulu 02.12.2023 Cumartesi Tarihinde saat 
13:00’de Limanoğlu İş Merkezi No:3c de bulunan Pamuk İnşaat Adresinde Yapılacaktır. Ye-
terli çoğunluk sağlanamaması halinde bir sonraki toplantı 16.12.2023 Cumartesi tarihin-
de saat 13:00 de yine aynı adreste gerçekleştirilecektir. 

Bütün Kat Maliklerinin Bizzat Katılması, bizzat katılamayacak olanların yazılı ya da 
görüntülü vekâlet beyanlarını Yönetim kuruluna  iletmeleri önemle rica olunur.  

GÜNDEM 
1. Açılış ve yoklama
2. Divan seçimi, saygı duruşu ve İstiklal Marşı
3. Gündem
4. Yönetim Asil ve Yedek üye seçimi
5. Dilek ve Temenniler
6. Kapanış

GENEL KURUL İLANI 
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7 yaşında Mustafa Kemal 
Atatürk’le tanışan sanatçının, 
hayatını ve sanatını şekillendi-
ren Atatürk portreleri, ‘Bir Çift 
Mavi Gözün Işığında’ adlı resim 
sergisiyle sanatseverlerin beğe-
nisine sunuldu. 
ÖZKILINÇ: TÜM KÜLTÜR 
MERKEZLERİMİZDE VE 
KÜTÜPHANELERİMİZDE 
ATATÜRK VE CUMHURİYETLE 
İLGİLİ ETKİNLİKLERİMİZ 
OLACAK

Sergi açılışında konuşan 
Küçükçekmece Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Müdürü Güney 
Özkılınç, ‘’Küçükçekmece Bele-
diyesi olarak tüm galerilerimiz 
de Cumhuriyetimizin 100. yılına 
merhaba diyoruz. Cennet Kültür 
ve Sanat Merkezi'nde ‘Sanata 
Yön Verenler’ sergisi yer alıyor. 9 
Kasım’da Selanik ve Dokuzu Beş 

Geçe isimli sergileri açacağız. 
Yani Kasım ayında ilçemizdeki 
tüm kültür merkezlerimizde ve 
kütüphanelerimizde Cumhuri-
yet ve Atatürk ile ilgili etkinlikle-
rimiz olacak. Bugün de Yeşilçam 
afişçisi İbrahim Küçükenez’in 
birbirinden değerli Atatürk 
tablolarını sergilemenin mutlu-
luğunu yaşıyoruz’’ dedi.
 KÜÇÜKENEZ: BİR ÇİFT MAVİ 
GÖZÜN IŞIĞINDA AYDINLANAN 
TÜM DOSTLARA SELAM OLSUN

Sanatçı İbrahim Küçükenez 
ise, ‘’Mustafa Kemal Atatürk'ün 

fikirleriyle yedi yaşında tanış-
tım ve bu tanışma yaşamımı 
şekillendiren yegâne an oldu. 
Sanat görüşümün temellerini 
de bu dönemde attım. İlham 
kaynağı ve rehber olarak tüm 
hayatım boyunca kalbimde ta-
şıdım onun fikirlerini. O ilham 
bende resim yapma arzusunu 
da beraberinde getirdi. Yedi 
yaşımda içimde yanan bu ateş, 
90 yaşında hala yanmaya devam 
ediyor ve devam edecek. Ümi-
dim; Mustafa Kemal Atatürk’ün 
bıraktığı sonsuz mirasın pe-
şinde ilelebet yürümeye devam 
edecek olan Türk gençliğidir. 
Cumhuriyetimizin 100. yılın-
da  bir çift mavi gözün ışığında 
aydınlanan tüm dostlara selam 
olsun’’ diye konuştu.
20 KASIM’A DEK ZİYARET 
EDİLEBİLİR

İbrahim Küçükenez’in son 
dönem eserlerinden oluşan, 
Atatürk temalı, 19 adet yağlı 
boya çalışması 20 Kasım’a kadar 
AKSM’de görülebilir. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

‘Bir Çift Mavi Gözün 
Işığında’ AKSM’de
Küçükçekmece Belediyesi Atakent Kültür ve Sanat Merkezi, 90 yaşındaki 
Sanatçı İbrahim Küçükenez’in resim sergisine ev sahipliği yaptı.

Dünyada iki kıta arasında 
tek maraton olma unvanını 
taşıyan İstanbul Maratonu'nun 
45'incisi bu yıl "Yüzyılın Koşu-
su" sloganı ile düzenlendi. 15 
ülkeden 140 sporcu ve 50 bine 
yakın kişinin katıldığı Yüzyılın 
Koşusu'nda Bağcılar Belediyesi 
Bedensel Engelliler Takımı da 
yerini aldı. 15 Temmuz Şehit-
ler Köprüsü'nün Altunizade 
katılımında başlayan koşuda 
sporcular, Beşiktaş, Galata 
Köprüsü, Bakırköy Hava Harp 

Okulu ve Sahil Yolu ve Gülha-
ne Parkı güzerhagı üzerinden 
Sultanahmet Meydanı'na 
ulaştı. 42 kilometrelik teker-
lekli sandalye kategorisinde 
mücadele eden Bağcılar Bele-
diyesi sporcularından Ömer 
Cantay birinci, Fatih Kamuz 
ikinci, Umut Çabuk üçüncü 
oldu. Kadınlarda ise Zübeyde 
Süpürgeci birinci, Hamide Do-
ğangün ikinci ve Zeynep Acet 
de üçüncü oldu.

Başarılarından dolayı 

sporcuları tebrik eden Bağcı-
lar Belediye Başkanı Abdullah 
Özdemir, "Cumhuriyet'in 
100. yılında bize bu gururu 
yaşatan sporcularımızı yü-
rekten kutluyorum. Şimdiye
kadar olduğu gibi bundan
sonra da her zaman maddi 
ve manevi olarak yanlarında 
olacağız" dedi. Şampiyon
sporcular da desteklerinden 
dolayı Özdemir'e teşekkürleri-
ni iletti. KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Bağcılar’da 
Yüzyılın 

Koşusu'na 
‘engel’ yok

Bağcılar Belediyesi engelli sporcuları, bu yıl "Yüzyılın Koşusu" slo-
ganı ile 45'incisi düzenlenen İstanbul Maratonu'na damga vurdu. 

Bakırköy Belediyesi yeni evi-
ne taşındı. Bakırköy Belediyesi, 
Osmaniye Mahallesi İsmail 
Erez Bulvarı'ndaki yeni binası-
na taşındı.

Edinilen bilgi-
lere göre; Bakırköy 
Adliyesi yakının-
daki yeni hizmet 
binası, yaklaşık 35 
bin metrekare kapa-
lı alana sahip.

Açık alan düzen-
lemesinin yaklaşık 
20 bin metrekareyi 
bulacağı projenin 
altındaki 570 araç-
lık otopark bölge 
halkına hizmet ve-

recek. Teknolojik, akıllı ve yeşil 
bina olarak 24 saat yaşayacak 
bir mekan şeklinde tasarlanan 
bu yapının içinde; konferans 

salonu, çok amaçlı 
salon, meclis sa-
lonu, kütüphane, 
kreş, kültür-sanat 
atölyeleri, bebek 
bakım odaları yer 
alıyor.
KERİMOĞLU’NDAN 
PAYLAŞIM GELDİ

Kişisel X 
hesabından bir 
paylaşım yapan 
Bakırköy Bele-
diye Başkanı Dr. 

Bülent Kerimoğlu, şu ifadeleri 
kullandı;

“Osmaniye Mahallesi, İs-
mail Erez Bulvarı No:8 adresin-
deki Bakırköy Belediyesi Yeni 
Hizmet Binasında hizmetleri-
mizi vermeye başladık. 2023 
yılına ait vergilerinizin 2.taksit 
ödemelerini 30 Kasım 2023 ta-
rihine kadar veznelerimizden, 
E-Belediye Online işlemler web
sayfamızdan, T. Halk Banka-
sı ile T.E. Bankası’nın ülke 
çapında tüm şubelerinden veya
TR310001200976300007000007 
no'lu IBAN'a Tc.Kimlik/vergi no 
ve açıklama yazarak ödeyebilir-
siniz. Saygılarımızla…”  
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ

Bakırköy Belediyesi 
yeni evine merhaba dedi
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Genç ve öğrenci dostu Üm-
raniye Belediyesi tarafından 15 
Temmuz Şehitler Meydanı’n-
da hizmete açılan ‘Bir bAŞKa 
Kahve’ ile Ümraniye’de yaşayan 
14-30 yaş arasındaki öğrencilere
indirimli kahve satışı başladı. 
DİJİTAL BELEDİYECİLİK

Belediye yönetimini dijital-
leştiren Ümraniye Belediyesi, 
Bir bAŞKa Kahve için de dijital 
kolaylık sağlıyor. Ümraniye 
Gençlik Kartı’na üye olan öğ-
renciler ‘Bir bAŞKa Kahve’den 
15 TL’ye indirimli kahve alabi-
liyorlar. 
FİYAT-PERFORMANS ÜRÜNÜ

Meydanda kurulan kiokstan 
öğrenciler; filtre kahve, Ame-
ricano, espresso, macchiato, 
cappucino ve Türk kahvesi gibi 
tüm kahve çeşitlerinden günde 
3 tanesini 15 liradan satın ala-
rak hem ucuza hem de keyifle 
içebiliyorlar.
YILDIRIM: GENÇLER İSTEDİ 
BİZLER YAPTIK

Ümraniye Belediye Başkanı 
İsmet Yıldırım, hizmete giren 
‘Bir bAŞKa Kahve’ ile ilgili, 
“Gençlerimizle sık sık bir araya 
gelip, sohbet ediyoruz. Bu 
sohbetlerimizde bizden uygun 
fiyata kahve içebilecekleri bir 
satış noktası açmamızı istemiş-
lerdi. Biz de Ümraniye Beledi-
yesi olarak gerekli çalışmaları 
hızlı bir şekilde tamamlayarak 
“Bir bAŞKa Kahve”yi kardeşleri-
mizin hizmetine açtık. Bugün 
piyasada bir fincan kahve 50 
ila 60 liradan satılıyor. Biz de 
hizmete açtığımız bu nokta ile 

her çeşit kahveyi 15 lira gibi çok 
uygun bir fiyata gençlerimize 
sunduk. Gençlerimiz bizim için 
çok değerli. Onların dilek ve ta-
leplerini görmezden görmemiz 
mümkün değil. Biz sözümüzü 
tuttuk. Genç kardeşlerimizden 
de çok çalışarak, başarılı olma-
ları sözünü aldık” dedi.
GENÇLERDEN YILDIRIM’A 
TEŞEKKÜR

“Bir bAŞKa Kahve”yi çok 
beğendiğini dile getiren Ömer 
Faruk Yılmaz, “Uygun fiyata di-
lediğimiz kahveyi içebiliyoruz. 
Bu imkânı bize sunan başkanı-
mıza çok teşekkür ediyorum” 
dedi.Büşra Çırak ise “Bir bAŞKa 
Kahve”yle ilgili olarak, “Baş-
kanımıza, isteğimizi yerine 
getirdiği için teşekkür ediyo-
rum. Çok güzel bir mekân oldu. 
Arkadaşlarımızla birlikte ucuza 
kahve içebiliyoruz” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Söz tutuldu; Bir bAŞKa Kahve 
öğrencilerin hizmetinde
Ümraniye Belediye Başkanı İsmet Yıldırım’ın gençlere verdiği ‘indirimli kahve’ 
sözü 15 Temmuz Şehitler Meydanı’nda kurulan modern kiosk ile gerçeğe dönüştü. 
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Balıkçılığa çocuk yaşlarda 
kendi imkanlarıyla yaptığı olta-
larla deniz olmayan bir şehir olan 
Kars’ta başlayan Balıkçı Kenan, 
derya deniz hikayesiyle dünyada 
ilk, Türkiye’de tek Balık Müze-
si’ni hayata geçirmenin gururunu 
yaşıyor.

Gazetemizin İmtiyaz Sahibi Ce-
lal Karaali’yi bu sıra dışı müzede 
ağırlayan Balıkçı Kenan, denize 
ve deniz canlılarına olan merakı-
nın çok küçük yaşlarda başladı-
ğını, kendi imkanlarıyla yaptığı 
oltalarda ilk balıklarını tuttuğunu 
ve sonrasında Kars’tan İstanbul’a 
taşındığında Kadıköy’de yaşama-
ya başlayıp profesyonel ve ticari 
anlamda nasıl balıkçı olduğunu 
anlattı.
“DENİZLERİMİZ EKMEDEN 
BİÇTİĞİMİZ TARLALARIMIZ”

Denizleri yüksek verimli tarla-
lara benzeten Balıkçı Kenan, “320 
çeşit deniz canlısı bulunuyor. Üc-
retsiz giriş Balık Müzesi. Denizle-
rimiz tükenmeyen madenlerimiz. 
Ekmeden biçtiğimiz tarlalarımız. 
Tutuyoruz tutuyoruz bitmiyor, 
satıyoruz satıyoruz bitmiyor. Ço-
cuklarımız gelsin, balıklarımıza 
dokunsun, balık kültürleri oluş-
sun diye müzemiz ücretsizdir.” 

ifadelerini kullandı.
“SİNDİRİMİ KOLAY, KİLO VERMEK 
İÇİN İDEAL BESİN”

Balığın besin değerinden bah-
seden Balıkçı Kenan, “Balık anne 
sütünden sonra yıpranan dokuları 
onaran, katkı maddesi olmayan 
tek besin kaynağıdır. Denizlerimi-
ze daha çok sahip çıksın öğren-
cilerimiz ve halkımız. Herkes 
kilodan rahatsız, kilo vermek için 
haftada üç kez balık yememiz la-
zım. Sindirimi de kolaydır.” dedi.
“DÜNYADA İLK, TÜRKİYE’DE TEK”

Yaptığı sıra dışı müzeyi anla-
tan Balıkçı Kenan, “Dünyada ilk, 
Türkiye’de tek. 50 yıldır kimseden 
bir talebimiz olmadan burayı aç-
tık, kimseden herhangi bir destek 
almadık. Daha çok teşvik etmek 
için de girişler ücretsizdir. Bakın 
doktorlarımızın reçeteye yazma-
dığı tek ilacımız balıktır.” diye 
konuştu.
BALIKÇILIĞA NASIL BAŞLADI?

Hikayenin nasıl başladığını 
anlatan Balıkçı Kenan, “Kars’ta 
deniz yok ama akarsu var. Biz 
Kars’ta çocukken çobanlık ya-
pardık. Kaz çobanlığı yaparken 
annemin yorgan iğne ve ipliğiyle 
olta yapıp balık tutmaya başla-

dım. Bir balık tuttuğumda bile 
çok mutlu oluyordum. 1969’da 
İstanbul’a göç ettik ve Kadıköy’de 
yaşamaya başladım. Orada önce 
farklı işlerde çalıştım ama sev-
mediğim için hemen hepsinden 
ayrılıp balıkçı olmak için harekete 
geçtim. Denizcilik, balıkçılık zor 
iş. Biz bu zorluklara göğüs gererek 
bugünlere geldik. Bu müzemizi 
böyle sergilemek de bizi daha çok 
mutlu ediyor.” dedi.
DENİZLERDE BALIK DURUMU 
NASIL?

Balıkçılıkta verimin yüksel-
mesi için yapılan düzenlemeleri 
de takdirle karşıladığını söyleyen 
balık ustası, “Tutmayla balık 
bitmez. Bir hamsi 100 bin yumur-
ta yapıyor. Bir palamut 1 milyon 
yumurta yapıyor. Balık azalmaz, 
yer değiştirir denizde bu da balık 
az diye yorum yapmamıza neden 
olur ama azalmaz. 20 sene önce 
avlanma yasağı yoktu, yaz döne-
minde yumurtlama döneminde 
av yapılıyordu. Yani balık yumur-
talarını dökmeden avlanıyordu. 
Bu balıkların azalmasına neden 
oluyordu. Av yasağının gelmesiyle 
bu sorun çözüldü.” diye konuştu. 
Celal Karaali-Sümeyra Duğan/
KENT YAŞAM

Balıkçı Kenan’ın sıra dışı hikayesi
Balıkçı Kenan, dünyada ilk, Türkiye’de tek olan Balık Müze-
si’nde gazetemizi ağırlayarak samimi bir söyleşi verdi.

Kendisini tanımayan 
genç seçmenin dikkatini çek-
mek için ‘Nerede kalmıştık?’ 
sloganıyla 10 yıl Küçük-
çekmece Belediye Başkan 
Yardımcısı olarak hizmet ver-
diğine dikkat çekmek isteyen 
AK Parti Küçükçekmece Bele-
diye Başkan Aday Adayı Enver 
Şengül sahaya indi. Şengül 
görevdeki Belediye Başkanı 
Kemal Çebi’nin de üyesi 
olduğu Küçükçekmece 
Trabzonlular Derne-
ği’nde düzenlediği 
kahvaltıyla ilk saha 
çalışmasını gerçek-
leştirdi. Trabzonlu 
dostlarına “bana 
destek verin” çağrısı 
yaptı. Şengül’ün 
adaylık açıklamasına 
Küçükçekmece Trabzon-
lular Derneği Başkanı Hafız 
Şirazi Kaba, Ak Parti Kü-
çükçekmece Belediye Meclis 
Üyesi Ayşe Demir, Ak Parti 
Küçükçekmece İlçe Teşkilat 
Başkanı Hikmet Kişmiroğ-
lu’da katıldı. 
“BAYRAĞI ÇEBİ’DEN DEVİR 
ALACAĞIM”

Konuşmasında Küçük-
çekmece Belediye Başkanı 
Kemal Çebi’nin hemşerileri 
ve dostları olduğunu vurgu-
layan Şengül, Çebi’nin kibar, 
iletişimi güçlü, yüreği güzel 
bir insan olduğunu ifade 
etti. Fakat bir Cumhuriyet 
Halk Partisi belediye başkanı 
olarak hizmet üretmekte ye-
tersiz kaldığına vurgu yaptı. 
“Her ikimizde Küçükçekmece 
Trabzonlular Derneği üyesi-
yiz. Fakat bizim hemşerilik 

anlayışımız tüm 
Küçükçekmece’yi 
kapsar. Ben hem-
şehrilerime daha 
iyi hizmet edebile-
cek tecrübeye sahip 

olduğum için bayrağı 
Çebi’den devir alaca-

ğım.” dedi. 
MUHTARLARI DİNLEDİ, TEK 
TEK NOT ALDI

Enver Şengül, ikinci 
toplantısını Küçükçekmece 
Şehit Fethi Sekin Öğretme-
nevi’nde muhtarla yaptı. 
Birçoğu ile belediye başkan 
yardımcısı olduğu dönemde 
birlikte çalıştığı muhtarla 
kahvaltıda buluştu. Geçmi-
şin yad edildiği ardından da 
mahallelerdeki sorunların 
konuşulduğu programda 
Şengül muhtarların talep 
ve şikayetlerini tek tek not 
aldı. Muhtarlar, Şengül’ün 
görev yaptığı 10 yıllık süreçte 
oluşturulan disiplinin ardın-
dan devam eden 10 yılda da 
alt yapı alanında sorunlar 
yaşamadıklarını ifade ederek 
Şengül’e hizmetleri için 

teşekkür ettiler. Muhtarla-
rın şikayet ve talepleri genel 
anlamda sosyal hizmetler 
konusunda oldu. Huzurevi, 
taziye evi, Aile Sağlığı merke-
zi, PTT binası gibi hizmetleri 
mahallelinin ayağına götü-
rülebilmesi için belediyenin 
çalışmalar yapmasını talep 
ettiler. Kimisi semt pazarla-
rının yetersizliğini, kimisi 
ise kapalı pazaryerlerinin 
mahallerine uzaklığından 
yakındı. 

Şengül muhtarlara “ proje 
insanıyım, çözüm odaklıyım. 
10 yıl boyunca uyum içerisinde 
ve başarıyla birlikte çalıştık. 
Belediye başkanı seçildiğim 
takdirde geçmişte olduğu gibi 
yine büyük hizmetlere birlikte 
imza atacağız. Belediye başkan 
yardımcılığı dönemimde 
mesleki bilgi birikimime 10 yıl 
boyunca belediyecilik tecrübesi 
edindim. Küçükçekmece’nin 
her sokağında hizmetim var. 
Sizlerle el ele vererek tek tek 
tüm sokaklarımıza yeni dö-
nemde de hizmet götüreceğiz” 
diye konuştu. TAYFUN ERCAN- 
KENT YAŞAM

Küçükçekmece’de ilk 
start veren Şengül

Adalet ve Kalkınma Partisi (AK Parti) Küçükçekmece Belediye Başkan Aday Ada-
yı Enver Şengül önce Küçükçekmece Trabzonlular Derneği’nde hemşerileriyle 
sonrada Öğretmenevinde mahalle muhtarlarıyla kahvaltıda buluştu. 

Ümraniye’de İYİ Par-
ti’den AK Parti’ye büyük bir 
transfer gerçekleşti.

Yerel seçimlere sayılı 
günler kala Ümraniye’de İYİ 
Partili Meclis Üyesi Murat 
Daşdemir, partisinden istifa 
ederek AK Parti’ye katıldı.
ROZETİ KABAKTEPE VE 
YILDIRIM TAKTI

İYİ Parti’den istifa eden 
Ümraniye Belediye Meclis 
Üyesi Murat Daşdemir ile 
İYİ Parti üyeliğinden istifa 
eden 260 kişi AK Parti’ye ka-
tıldı. Ümraniye AK Parti İlçe 
Teşkilatı’nda düzenlenen 
törende AK Parti’ye katılan 
üyelere rozetlerini AK Parti 
İstanbul İl Başkanı Osman 
Nuri Kabaktepe ve Ümrani-
ye Belediye Başkanı İsmet 
Yıldırım taktı.
KABAKTEPE: AK PARTİ 
AİLESİNE HOŞ GELDİNİZ

AK Parti Ümraniye İlçe 
Başkanlığı’nda gerçekleşen 
törende İYİ Parti’den istifa 
ederek AK Parti’ye geçen 
meclis üyesi Murat Daşde-
mir ve beraberindeki 260 ki-
şiye AK Parti rozeti takıldı. 
Törende konuşan AK Parti 

İstanbul İl Başkanı Osman 
Nuri Kabaktepe, “Meclis 
Üyesi Murat Bey şahsında 
hepinize çok teşekkür ediyo-
rum. Gayretimizden, çaba-
mızdan geri durmayacağız. 
Cumhurbaşkanımız Sayın 
Recep Tayyip Erdoğan’ın da 
dediği gibi AK Parti mille-
tin partisidir, Ailemize hoş 
geldiniz. Bize güç, kuvvet 
kattınız. Hep birlikte daha 
güzel çalışmalara imza 
atacağız” dedi.
YILDIRIM: KARDEŞLERİMİZİ 
BİR ARAYA GETİRMELİYİZ

Ümraniye Belediye 
Başkanı İsmet Yıldırım ise 
yaptığı konuşmada, “Murat 
Daşdemir kardeşimizin yeri-
nin bizim yanımız olduğu-
nu daha önce de kendisine 
söylemiştim. Hoş geldin 
diyorum. Daha nice Murat 
kardeşim gibiler olduğunu 

biliyorum. Bütün gücü-
müzle birlik ve beraberlik 
içerisinde bu kardeşlerimizi 
bir araya getirmemiz lazım. 
Aramıza hoş geldiniz” dedi.
DAŞDEMİR: CANLA BAŞLA 
ÇALIŞMAYA DEVAM

Ümraniye Belediye Mec-
lis Üyesi Murat Daşdemir ise 
AK Parti ailesine katıldığı 
için çok mutlu olduğunu 
belirterek, 2019’da İYİ Parti 
Ümraniye Belediye Meclis 
Üyesi olduğunu, Ümrani-
ye Belediye Başkanı İsmet 
Yıldırım’ın çalışmalarına da 
yakından tanıklık ettiğini 
söyledi. Daşdemir, “Türki-
ye Cumhuriyeti’nin 100. 
yılında, canla başla hizmet 
etmeye devam edeceğim. 
Bu uğurda hepiniz gibi ben 
de sizinle yürümeye geldim. 
Hayırlı olsun” dedi. KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

İYİ Parti’den AK Parti’ye 
BÜYÜK TRANSFER
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Şişli Belediyesi Cumhu-
riyet’in 100. yılı kutlamaları 
kapsamında farklı alanlarda pek 
çok etkinlik ve organizasyonu 
hayata geçirdi. Kurtuluş meşa-
lesinin yakıldığı ve bağımsızlık 
yolunda ilk adımların atıldığı 
ilçe, bu yıl oldukça renkli ve coş-
kulu kutlamalara ev sahipliği 
yaptı. Şişli Belediyesi tarafından 
dev Atatürk ve Türk bayraklarıy-
la süslenen Şişli, Cumhuriyet’in 
100. yılı onuruna haftalar ön-
cesinden kırmızı beyaz renklere
büründü.
CUMHURİYET PANELİ 
YOĞUN İLGİ GÖRDÜ

Tüm haftaya yayılan kutla-
maların ilki, 24 Ekim 
Salı günü Şişli 
Belediyesi Na-
zım Hikmet 
Kültür ve 
Sanat 
Evi’nde 
düzen-
lenen 
“100 
Yıllık 
Cum-
huriyet” 
paneliyle 
başla-
dı. Panel; 
gazeteci - yazar 
ve Cumhuriyet Halk 
Partisi’nin bir dönem genel 
başkanlığını yürüten Altan 
Öymen, gazeteci - yazar Özem 
Özdemir ve panelin kolaylaştırı-
cılığını yapan Bilgi Üniversitesi 
Yönetim Kurulu Üyesi Prof. Dr. 
Lütfiye Hilal Akgül’ün katılı-
mıyla gerçekleştirildi.

Halkın yoğun ilgi gösterdiği 
panelde Altan Öymen “Kuşak-
lar Arası”, Özlem Özdemir ise 
“Kadınlar Cumhuriyeti” isimli 
kitaplarını imzaladı.
CUMHURİYET BANDOSU
MAHALLELERİ DOLAŞTI

25-28 Ekim tarihleri arasın-
da üç gün boyunca Şişli’nin 25 
mahallesinde 100. yıla özel ban-
do gösterileri düzenlendi. Bir 
hafta boyunca Şişli esnafına ve 
halka Türk bayrakları dağıtıldı.

27 Ekim Cuma günü ise saat 
12.00’de Pera Güzel Sanatlar Li-
sesi öğrencileri tarafından 100. 
yıla özel olarak yapılan eserlerin 
yer aldığı; “100. Yıl Cumhuriyet 
ve Atatürk Sergisi”nin açılışı 
gerçekleştirildi. Sergi, yıl so-

nuna kadar Şişli Belediyesi ana 
binasının girişinde bulunan Sa-
nat Galerisi’nde görülebilecek.

Yine aynı gün, Şişli Kay-
makamlığı’nın da iş birliğinde 
Cumhuriyet Sokağı açılışı ya-
pıldı. Türk Bayrakları, Atatürk 
ve Cumhuriyet teması ön plana 
çıkartılarak özel bir konseptle 
süslenen Nişantaşı Bostan So-
kak, Şişlililerin akınına uğradı.
BETÜL DEMİR RÜZGARI ESTİ

28 Ekim’de mimar Gökhan 
Avcıoğlu’nun Arma isimli çelik 
heykeli GAD ve Şişli Belediyesi 
iş birliğiyle Habitat Parkı’nda 
sergilenmeye başlandı. Anado-
lu'da Tunç Çağı'nda ay tanrısı 

olarak saygı gören Arma 
tanrısının, Gökhan 

Avcıoğlu’nun 
ellerinde 

yeniden 
hayat 
bulma-
sıyla 
ortaya 
çıkan 
hey-
kel, 30 

Kasım’a 
kadar 

Habitat 
Parkı’nda 

sanatseverleri 
bekliyor olacak.

Aynı günün akşamında 
ise Maçka Demokrasi Parkı’nda 
Türk popunun sevilen ismi Be-
tül Demir sahne aldı. Şişlililerin 
doyasıya eğlendiği konserde, 
“Yaşasın Cumhuriyet” sesleri 
yükseldi.
CUMHURİYET HALK KOŞUSU

29 Ekim Pazar günü, Cum-
huriyet Bayramı kutlamaları 
yine halkın yoğun katılım gös-
terdiği halk koşusuyla başladı. 
Saat 09.00’da, Mecidiyeköy 
Meydanı’ndan başlayarak Kur-
tuluş Son Durak’ta son bulan 
ve 7’den 70’e yüzlerce Şişlilinin 
katıldığı “Şişli 100. Yıl Cumhu-
riyet Halk Koşusu”na Şişli Bele-
diye Başkanı Muammer Keskin 
de eşlik etti. Koşu sonrasında 
ilk üçe girenlere ödülleri, Baş-
kan Muammer Keskin tarafın-
dan taktim edildi.
100. YIL KORTEJ YÜRÜYÜŞÜ
YOĞUN KATILIMLA 
GERÇEKLEŞTİRİLDİ

Yine 29 Ekim Pazar günü, 

Cumhuriyet Bayramı kutlama-
larının değişmez adresi olan, 
Halaskargazi’deki Şişli Atatürk 
Evi Müzesi önünde Cumhu-
riyet Bayramı 100. Yıl Korteji 
oluşturuldu. On binlerce İstan-
bullunun katıldığı kortejden, 
“Türkiye laiktir, laik kalacak”, 
“Yaşasın Cumhuriyet” sesleri 
yükseldi. Gencinden yaşlısına 
herkesin büyük bir heyecanla, 
ellerinde bayraklarıyla eşlik 
ettiği kortej bambaşka bir Şişli 
görüntüsü oluşturdu.

Saat 19.00’da Atatürk Evi 
önünden hareket eden kortej, 
Şişli Belediye Başkanı Muam-
mer Keskin’in önderliğinde 
bandolar, marşlar, meşalelerle 
ve bayraklarla Maçka Demokrasi 
Parkı’na kadar yürüdü.
KESKİN: ŞİŞLİ BİR ÇİFT MAVİ 
GÖZLE GÜZEL

Maçka Demokrasi Parkı’nda 
ise, “Şişli Cumhuriyetle, Ata-
türk’le güzel!, Türkiye Cum-
huriyet’le, Atatürk’le Güzel!” 
sözleriyle halkı selamlayan Şişli 
Belediye Başkanı Muammer 
Keskin, konuşmasına şöyle 
devam etti: “Asırlık destanımı-
zın, Cumhuriyetimizin 100. yılı 
kutlu olsun. Mustafa Kemal’i, 
kurtuluş ve kuruluş için, 16 Ma-
yıs 1919’da Samsun’a uğurlayan 
Şişli’den; Cumhuriyet’in kalesi 
Şişli’den büyük önder Atatürk’e 
saygıyla, minnetle, özlemle se-
lam olsun. 100 yıldır Cumhuri-
yet’e emek veren herkese selam 
olsun. Hiçbir endişeniz olma-
sın; bu Cumhuriyet daha nice 
yüzyıllar kutlanacak. Türkiye 
Atatürk’ün yolunda, umutla, 
akılla, bilimle yürümeye devam 
edecek, Türkiye Cumhuriyet’i 
sonsuza dek sürecek. Cumhuri-
yetimizin kuruluşundaki inanç, 
cesaret, azim ve çağdaşlık gele-
ceğimizin de ilham kaynağıdır. 
Cumhuriyetimizin 100. yılını 
kutlarken, en gür sesle diyoruz 
ki; Yaşasın Cumhuriyet, Yaşa-
sın Atatürk. Şişli sizinle güzel, 
Şişli bir çift mavi gözle güzel.”
MELİKE ŞAHİN BÜYÜLEDİ

29 Ekim coşkusu, Türk 
popunun sevilen isimlerinden 
Melike Şahin’in verdiği konserle 
doruğa çıktı. Herkesin büyük bir 
heyecanla eşlik ettiği şarkılar ve 
marşlarla, Cumhuriyet mutlu-
luğu dalga dalga bütün Şişli’ye 
yayıldı. KENT YAŞAM 

Şişli’de 100 yıllık tarihe yaraşır kutlama!
Şişli, Cumhuriyet’in 100. yılını büyük bir coşkuyla kutladı. Şişli Belediyesi tara-
fından düzenlenen ve tüm hafta boyunca süren kutlamalarda sergiler, söyle-
şiler, bando gösterilerinin yanı sıra, Melike Şahin ve Betül Demir konserleri ve 
100. yıl fener alayı on binlerin katılımıyla büyük bir şölene dönüştü.

Esenyurt Belediyesi, ilçe 
genelindeki okullarda dep-
rem tahliye tatbikatlarına ve 
depreme karşı bilinçlendirme 
eğitimlerine aralıksız olarak 
devam ediyor.

Esenyurt Belediyesi Afet 
İşleri Müdürlüğü bünye-
sindeki ekipler, Esenyurt’ta 
bulunan okulları tek tek 
dolaşarak hem deprem 
bilinci eğitimi veriyor hem 
de deprem tahliye tatbikatı 
yapıyor. 
ÖĞRENCİLER 
EĞİTİMLERDEN MEMNUN

Olası bir İstanbul depre-
min riski en aza indirmek 
amacıyla yürütülen çalışma-
larda öğrenciler bilinçlendi-
riliyor. Ekipler, öğrencilere 
deprem öncesinde ve sonra-
sında yapılması gerekenler 
hakkında bilgiler verirken, 
öğrencilerde bu eğitimlerin 
kendilerine çok şey kattığını 
ifade ediyor. 
TATBİKATLAR
 DEVAM EDECEK 

Deprem bilinci eğitim-
lerinin ve deprem tahliye 

tatbikatlarının tüm okullar-
da devam edeceğini belirten 
Esenyurt Belediyesi Afet 
İşleri Müdürü Gülşah Daş, 
“İlçe genelindeki 

okullara giderek, öğrencilere 
deprem hakkında bilgilendir-
meler yapıyoruz. Çocuklara 
deprem bilinçlendirme eğiti-

mi vererek, deprem 
öncesi ve sonrasında 
yapılması gerekenle-
ri anlatıyoruz. Tüm 
bu eğitimlerin yanı 
sıra deprem tahliye 
tatbikatı yaparak 
anlattığımız teorik 
bilgileri uygula-
maya döküyoruz” 
dedi. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Esenyurt’ta depreme karşı 
bilinçli nesil yetişiyor
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Büyükçekmece Be-
lediye Meclisi Kasım 
ayı ikinci oturumu 
CHP Grup Başkan-
vekili Ahmet Şahin 
başkanlığında yapıl-
dı.10 Kasım Atatürk’ü 
Anma Günü ve 24 
Kasım Öğretmenler 
Günü’ne yönelik ola-
rak verilen mesajların 
ardından, birinci otu-
rumda komisyonlara 
havale edilen gündem 
maddeleri görüşülerek 
oylandı. CHP Grubu 
adına Tarık Erdoğan, 
Ak Parti Grubu adına 

Okan Gülkoku, MHP 
adına İdris Doğan, 
İYİ Parti adına Öz-
kalp Beyaz, 10 Kasım 
Atatürk’ü Anma ve 
24 Kasım Öğretmen-
ler Günü mesajlarını 
paylaştılar. Yapılan 
konuşmaların ardın-
dan bir önceki meclis 
toplantısında komis-
yonlara havale edilen 
gündem maddeleri 
görüşüldü.
Komisyon raporları 
oy birliğiyle kabul 
edildi

Harita Komisyonu 
raporu doğrultusun-
da, geçtiğimiz ay gö-
revi başında şehit olan 
Büyükçekmece İlçe 
Emniyet Müdürlüğü 
personeli polis memu-
ru Cihat Ermiş’in adı 
Fatih Mahallesi’nde 
bulunan bir sokağa 
verildi.

Atatürk Mahal-
lesi, Kılıç Ali Paşa 
Caddesi’nde yapımı 
tamamlanan “Serin-
pınar Yaşam Vadi-
si”nin 1. bölümüne 
Türk sinemasının dev 

oyuncularından olan 
“Türkan Şoray Parkı”, 
ikinci bölümüne de 
“Fatma Girik Parkı” 
adı verilmesi teklifi 
de komisyon raporu 
doğrultusunda kabul 
edildi.. Ayrıca Kum-
burgaz Mahallesi, 
Yaren Sokak ve Binali 
Sokak arasındaki park 
olarak ayrılmış alana 
da “100. Yıl Kuvayı 
Milliye Parkı” adı ve-
rilmesi kararı alındı.

SERKAN HORUZ- 
KENT YAŞAM GAZE-
TESİ

Raporlar 
oybirliğiyle geçti

Maltepe Belediyesi Kültür 
ve Sosyal İşler Müdürlüğü’nce 
düzenlenen Anıtkabir gezisi-
ne katılan yüzlerce Maltepeli, 
Atalarının huzurunda ellerinde 
bayraklar ve Atatürk posterleriyle 
sevgi seli oluşturdu. 
TOPLAMDA 
18 MAHALLE KATILACAK

18 mahallenin katılacağı 
ziyarete ilk iki gününde Altınte-
pe, Çınar, Küçükyalı ve İdealtepe 
mahalleleri katıldı. Atatürk’ün 
ebedi istirahatgâhı Anıtkabir’de 
belediyenin kaldırdığı araçlarla 
yola çıkan vatandaşlar, vefatının 
85. yılında Aslanlı Yol, Atatürk 
Mozolesi, Atatürk ve İsmet
İnönü’ün mezarlarını ziyaret etti
ve Anıtkabir Müzesi’ni gezdi.
Atatürk’ün sağlığında kullandığı 
arabalar halktan büyük ilgi gö-
rürken, ziyarette duygusal anlar 
da yaşandı.
KILIÇ: CUMHURİYETİMİZ 100 
YILDIR AYAKTA

Küçükyalı ve İdealtepe mahal-
lelerinin gezisine katılan Başkan 
Ali Kılıç, “Cumhuriyetimizin 
100. yılına denk geldiğimiz bir 
süreçten geçiyoruz. Tam 100 yıl 
önce Mustafa Kemal Atatürk,
Türkiye Cumhuriyeti’ni kur-
duğunda, onunla birlikte SSCB 
kuruldu, Yugoslavya vardı,
başka ülkeler vardı. O ülkelerin 
hepsi dağıldı gitti ama Musta-
fa Kemal’in temelini attığı bu 
Cumhuriyet tam 100 yıldır tüm
badirelere rağmen, tüm sıkıntıla-
ra rağmen ayakta kalıyor. Biz Ulu 
Önderimiz Mustafa Kemal Ata-
türk’e ve silah arkadaşlarına dün 
de, bugün de, yarın da minnet
borçlu olacağız. O nedenle bugün 
çok önemli bir yere gidiyorsunuz,
Mustafa Kemal Atatürk’e, Anıt-
kabir’e gidiyorsunuz. O Aslanlı 
Yol’da yürüdüğünüzde, 10 saniye
gözlerinizi kapatıp 100 yıl önce 
bu ülkede neler olmuş diye bir
düşünün. Çünkü bugün koşullar 
çok farklı, o gün çok farklıydı.
O gün bütün Türkiye’de 11-12

milyon insan yaşıyordu. Bugün 
sadece İstanbul’da 20 milyon in-
san yaşıyor. O 11 milyon insanını 
yüzde 75-80’i köylerde, kırsalda 
yaşıyordu, yüzde 20’si şehirlerde 
yaşıyordu. İşte o sarı saçlı, mavi 
gözlü adam yılmadan Samsun’da 
ayağını toprağa basar basmaz 
Amasya, Sivas, Erzurum kong-
relerini yaparak bütün Anado-
lu’daki kimlikleri birleştirerek 
Osmanlı İmparatorluğu’nun 
çöküşü nedeniyle ülkemizi 
bölüp parçalamaya çalışan Batılı 
emperyalistlere adeta deyim 
yerindeyse diz çöktürerek Türkiye 
Cumhuriyeti’ni kurdu. Ona bin 
kere, on bin kere, milyon kere 
minnettarız.” dedi.

Ziyarette sık sık hatıra fotoğ-
rafı çektiren vatandaşlar,  Başkan 
Ali Kılıç’a bu imkânı sağladığı 
için teşekkür etti. Vatandaşlar, 
Atatürk’ün özellikle genç kuşak-
lara daha iyi anlatılması gerek-
tiğini ifade ettiler. KENT YAŞAM 
HABER MERKEZİ

Maltepeliler Atasının huzuruna çıktı
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Üniversiteye hazırlanan 
gençlerin meslek seçimle-
rine yardımcı olmak için 
Kariyer Günleri Söyleşileri 
başlatan Topkapı Okulla-
rı’nın konuğu Sarıyer Beledi-
ye Başkanı Şükrü Genç oldu. 
İnşaat Mühendisliğinin ele 
alındığı söyleşide Başkan 
Genç, üniversite ve iş yaşa-
mı sırasındaki deneyimleri-
ni öğrencilerle paylaştı. 
GENÇ: İYİ BİR MÜHENDİSİN 
ÖZELLİKLERİ NE OLMALI?

İnşaat Teknolojisi Bölümü 
öğrencilerinin sorularını da 
yanıtlayan Genç’e gençlerin 
ilgisi yoğun oldu. Öğrenciler 
Başkan Genç’e, “Sizce iyi bir 
mühendiste aranan özellikler 
ne olmalı? Rakiplerimiz-
den öne çıkmak için neler 
yapmalıyız? Mühendislik 
eğitimi almanız, mühendis-
lik disiplininde yetişmeniz 
yöneticilikte size ne tür 
katkılar sağladı?, Ülkemizde 
verilen mühendislik eğitimi 
hakkında ne düşünüyorsu-
nuz” sorularını yöneltti.  

“MÜHENDİS OLMAYI ÇOK 
İSTEDİM”

Söyleşide gençlerin soru-
larını yanıtlayan Sarıyer Be-
lediye Başkanı Şükrü Genç, 
şunları söyledi; “Ben inşaat 
mühendisi olmayı hep çok 
istedim. Kabataş Erkek 
Lisesi’ni bitirdim ve hemen 
o sene Boğaziçi Üniversitesi
Temel Bilimlere girdim. 
Ama ana hedefim oradan 
yatay geçiş ile mühendisliğe 
geçmekti. Şartlar çok zordu 
ve ben de tekrar sınava gir-
dim. Tek bir tercihim vardı, 
İTÜ İnşaat Fakültesi ve 
kazandım. İçinizden liseyi 
bitirdikten sonra mühen-
disliğe yürüyenler olacak.  
Ama yürümeyenler de çok 
önemli bir noktada görev 
almış olacaklar. Akıllı bir 
mühendis, akıllı bir müte-
ahhit sizi mutlaka çalıştır-
malı. İş tanımını, meslek 
tanımının doğru yapmamız 
lazım. Maalesef bunu doğru 
yapamıyoruz. 

“DEĞİŞMEZ 
BEŞ KURAL VAR”

Ne olursa olsun, ne 
zaman neye başlarsanız 
başlayın mutlaka planlama 
yapın. Değişmez beş kural 
var. Bir düşüneceksiniz, 
yani tasarlayacaksınız, 
planlayacaksınız, projelen-
direceksiniz, yapacaksınız, 
raporlayacaksınız. Maalesef 
biz toplum olarak planlama 
ve projelendirmeyi pek sev-
miyoruz. Genelde balıklama 
atlıyoruz. Raporlamak çağı-
mızda çok önemli. Bir insan 
ne kadar iyi bir mühendis 
olursa olsun kendinizi geliş-
tirmezseniz ve güncellemez-
seniz zamana ayak uydur-
manız mümkün değil. 
“BİZ PLANLADIK 
VE YAPTIK”

Bugüne kadar hep şunu 
söyledik, en büyük projemiz 
toplumun birlik, beraberlik, 
barış, hoşgörü ve huzur içe-
risinde yaşamasıdır. 2009’da 
belediye başkanı olduğumda 
belediye binamız yoktu. Ola-

naksızlıklarla 21 ayrı yerde 
hizmet veriyorduk. Kültür 
merkezi gibi mekanlarımız 
da yoktu. Biz göreve geldi-
ğimizde ilk olarak Sarıyer 
Kalkınma Eylem Planı yaptık. 
Üniversitelerle, öğrencilerle, 
Sarıyerlilerle yarına yönelik 
ne yapabiliriz diye planladık 
ve sonrasında da çalıştık. 
O planlama doğrultusunda 
hemen belediye binamı-
zı programa aldık. Bunu 
yaparken de biz öyle sıradan 
bir bina yapmadık. Dünyada 
inşaat sektörüne sertifika 
veren biri İngiliz diğeri Ame-
rikan kurum var. Biz İngiliz 
sistemini kullandık. O serti-
fikayı almak için kriterler çok 
ağırdı. Hafriyat toprağımızı 
bile atmadık. Yeni açtığımız 
yolların altyapısında o toprağı 
kullandık. Daha sonra bu ser-
tifika kriterleri arasına girdi. 
Binamız şu an enerjisinin 
yüzde 20’sini üretebilecek du-
rumda. Bir gün size Sarıyer’i 
gezdirmek, yaptığımız işleri 
göstermek isterim.” KENT 
YAŞAM HABER MERKEZİ

Şükrü Genç’ten mühendis 
adaylarına başarı tüyoları
Sarıyer Belediye Başkanı Şükrü Genç, Topkapı Okulları’nın düzenlediği Kariyer Günleri kap-
samında Esenyurt Kampüsü’nde İnşaat Teknolojisi Bölümü öğrencileri ile bir araya geldi. 

Hürriyet Kapalı 
Pazar Yeri ve Yer Altı 
Otopark’ının içerisine 
10 bin m²  alana kuru-
lan modern kapalı pa-
zar yeri vatandaşların 
daha rahat ve temiz 
bir ortamda alışveriş 
yapmalarına olanak 
sağlıyor.
GENİŞ İMKANLAR

Aynı zamanda oto-
park olan kapalı pazar 
yerine, vatandaşlar 
araçlarıyla gelerek 
alışverişlerini yapa-
biliyor. Çok amaçlı 
tesis; 210 araçlık 
otopark, 200 metrelik 

yürüyüş yolu, çocuk-
lar için oyun alanları, 
futbol sahası, yüzler-
ce ağaç ve bitki türü, 
engellilerin rahat ula-
şımı için özel yollar ve 
halka açık kullanım 
alanları barındırıyor.

Alışverişlerini 
yapan vatandaşların 
yeni pazaryerinden 
oldukça memnun 
kaldığı gözlendi.
ÖZTEKİN: İNSANIMIZI 
YAZIN SICAKTAN, 
KIŞIN SOĞUKTAN 
KORUYACAĞIZ

Kâğıthane Beledi-

ye Başkanı Mevlüt Öz-
tekin, “ Modern kapa-
lı pazar yeri projemiz 
ile hem esnafımıza 
hem de vatandaşları-
mıza, yazın sıcaktan 
kışın ise soğuktan 
korunabilecekleri 
bir ortam hazırlamış 
olduk. Vatandaşları-
mız rahat bir şekilde 
burada alışverişlerini 
yapabiliyorlar. Ayrıca 
bölgedeki araç park 
yeri sorununa da 
çözüm bulmuş olduk. 
Kâğıthane’mize 
hayırlı uğurlu olsun.” 
dedi. KENT YAŞAM

Hürriyet Semt Pazarı 
artık daha konforlu

Kâğıthane Belediyesi tarafından Hürriyet Mahallesi’nde bulunan 
semt pazarı yeni açılan Hürriyet Yer Altı Otopark’ının içerisine taşındı.
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Ankara Spor Salonu’nda 
yapılan ve Divan Başkanlığı 
görevini İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu’nun yaptığı CHP 38. 
Olağan Kurultayı’nda Özgür 
Özel, iki tur halinde yapılan 
genel başkanlık yarışında ipi 
göğüsledi ve 812 oyla genel baş-
kan seçildi. Kılıçdaroğlu ise 536 
oy ile seçimi kaybetti.
ÖZEL’İN İLK AÇIKLAMASI

Özgür Özel seçim zaferinin 
ardından şu açıklamaları yaptı; 
“Hayatımın en büyük gurur ve 
onurunu yaşıyorum. Oy birliği 
ile hepinizin yürekten destek-
lediği şekilde, bu onurlu görevi 
layıkı ile yerinize getirdiğiniz 
için size teşekkür ediyorum. 
Bugün ilk tur sonuçlandıktan 
sonra, o daha önce pek az dene-
yimlenen ve 2 oy farkla 2. tura 
kalan seçim sonrası, oraya gele-
yim Özgür Özel'in elini kaldıra-
yım diyen, Adalet Yürüyüşünü 
başlatan sayın Genel Başkanı-
mıza teşekkür ediyorum.”
İMAMOĞLU: HİÇBİRİMİZ 
KOLTUKLARIMIZIN SAHİPLERİ 
DEĞİLİZ

İBB Başkanı Ekrem İma-
moğlu, CHP Kurultayı sonrası 
değerlendirmelerde bulundu.

İmamoğlu, "Divan Başkan-
lığını yaptığımız bu kurultayda 
sayın Özgür Özel genel başka-
nımız olarak seçildi. Başarılar 
diliyorum. Çok önemli bir 
dönemde önemli bir göreve 
geldi. Hep birlikte hem par-
timizin hem ülke demokrasi-
mizin kazanması için büyük 
bir mücadele vereceğiz. Bir 
yandan yerel yönetime dönük 
seçime hazırlanacağız. Tabii 
yaklaşık 13 yıla aşkın süredir 
partimize hizmet eden değerli 
Genel Başkanımız sayın Ke-
mal Kılıçdaroğlu'na da teşek-
kürlerimizi minnetimizi ileti-
yoruz. Hizmetlerinden dolayı 
teşekkürlerimizi iletiyoruz. 
Ama tabii bu demokraside var, 
partilerimizde var. Hiçbirimiz 
koltuklarımızın sahibi değiliz" 
dedi.
PM VE YDK BELİRLENDİ

CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel'in delegeye sunduğu 
anahtar liste, genel anlamda 
kabul gördü. Ancak, Oğuz Kaan 
Salıcı tarafından hazırlanan al-
ternatif listede yer alan 9 isim, 
anahtar listeyi delerek Parti 
Meclisi'ne girdi.

Listeyi delen isimler ara-
sında, Müslüm Sarı, Mehmet 
Tüm, Semra Dinçer, Orhan 
Sarıbal, Ali Haydar Hakverdi, 
Deniz Yavuzyılmaz, Koza Yar-
dımcı, Aylin Nazlıaka, Saniye 
Barut yer aldı. Salıcı ise 363 oy 
alarak PM listesine giremedi. 
İlk sonuçlara göre; İstanbul 
milletvekilleri Gökhan Zeybek 
ve Özgür Karabat ise en çok oyu 
alan isimler oldu.

Seçimin sonucuna göre, 
CHP Parti Meclisi’ne giren 
isimler şöyle:

“Gökan Zeybek, Özgür 
Karabat, Bedirhan Berk Doğru, 
Ozan Işık, Deniz Yücel, Gamze 
Taşcıer, Murat Bakan, Suat 
Özçağdaş, Cem Aydın, Baki 
Aydöner, Ensar Aytekin, M. 
Gül Çiftci Binici, Selin Sayek 

Böke, Canan Taşer, Pınar Uzun 
Okakın, Mahir Yüksel, Erhan 
Adem, Burhanettin Bulut, 
Ecevit Keleş, Ali Abbas Ertürk, 
Hikmet Erbilgin, Ali Haydar 
Fırat, Bülent Nuri Çavuşoğlu, 
Hüseyin Yaşar, Berker Esen, 
Ulaş Karasu, Müslim Sarı, De-
niz Yavuzyılmaz, Zeliha Aksaz 
Şahbaz, Özgür Ceylan, Hikmet 
Yalım Halıcı, Erbil Aydınlık, 
Sevgi Kılıç, Yalçın Görgöz, 
Orhan Sarıbal, Turgay Özcan, 
Melisa Uğraş, Mehmet Tüm, 
Ali Haydar Hakverdi, Sinem 
Kırçiçek, Semra Dinçer, Hüse-
yin Can Güner, Ahmet Hakan 
Uyanık, Şengül Yeşildal, Emin 
Umut Dikili, Nazan Güneysu, 
Koza Yardımcı, Mehmet Alkın 
Denizaslanı, Yankı Bağcıoğlu, 
Yalçın Karatepe, Volkan Demir, 
Baran Bozoğlu, İlhan Uzgel, 
Gülşah Deniz Atalar, Armağan 
Erdoğan, Gökçe Gökçen, Aylin 
Nazlıaka, Saniye Barut, Gonca 
Yelda Orhan, Gizem Coşkun.”

YÜKSEK DİSİPLİN KURULU 
(YDK) ÜYELERİ DE BELLİ OLDU

103 kişinin aday olduğu 
YDK üyeliğine seçilen isimler 
ise şöyle:

“Ayça Akpek Şenay, Esin 
Fatma Temel, Hümeyra Akkuş 
Sandıkcı, İsmail Emre Telci, 
Ekincan Aksoy, Özkan Tice, Ay-
semin Gülmez, Deniz Çakır, Sü-

leyman Bülbül, Deniz Demiröz, 
Nurdan Yücal, Turan Taşkın 
Özer, Ali Balta, Özgür Sağlam, 
Remzi Kazmaz.”
MAZBATASINI ALDI

CHP Genel Başkanı Özgür 
Özel, mazbatasını TBMM'deki 
odasında düzenlenen törenle 
aldı.

CHP'nin 38. Olağan Ku-
rultayı'nda, partinin Genel 

Başkanlığına seçilen Özgür 
Özel, mazbatasını TBMM'deki 
odasında düzenlenen törenle 
aldı. Özel'e mazbatasını veren 
CHP Grup Başkanvekili Ali 
Mahir Başarır, "Ülkemize, 
partimize, 85 milyona hayırlı 
olsun, hayırlı olacağını da bi-
liyorum." ifadesini kullandı.
“KILIÇDAROĞLU’NUN 
FOTOĞRAFI BURADA OLACAK”

Özgür Özel de makamda 
Mustafa Kemal Atatürk'ten 

başlayarak önceki CHP genel 
başkanlarının fotoğraflarının yer 
aldığını, bundan sonra eski CHP 
Genel Başkanı Kemal Kılıçdaroğ-
lu'nun da fotoğrafının burada hep 
olacağını söyledi.

Özel, "Bu oda, İsmet İnö-
nü'nün odası. Bu odada İsmet 
Paşa ile Bülent Ecevit'in tarihi 
fotoğrafları var. Bu odada bugüne 
kadar görevimi en iyi şekilde 
yapmaya çalıştım. 8 yıldır CHP 

Grup Başkanvekili olarak parti-
mi Meclis'te temsil ettim." diye 
konuştu.
BASIN EMEKÇİLERİNE 
TEŞEKKÜR ETTİ

Makam odasında CHP'nin 8. 
Genel Başkanı olarak mazbatayı 
almasının kendisi için büyük 
bir onur olduğunu vurgulayan 
Özel, "Hepimizin birbirine 
emeği var ama şimdi karşım-
da parlamento muhabirleri, 
CHP'yi takip eden gazeteci 
arkadaşlarımız var. Sizin de 
bizde emeğiniz çok. Bizim size 
emeğimiz yok, yükümüz çok. 8 
yılsonunda CHP Genel Başkanı 
olduysak bu 8 yıl boyunca sizin 
Meclis çatısı altında Türkiye'ye 
aktardığınız haberler sayesinde 
oldu. Bizim, Türkiye'nin 81 
ilinde yaptığımız çalışmalar 
sayesinde oldu." ifadelerini 
kullandı. Sümeyra DUĞAN –  
Celal KARAALİ / KENT YAŞAM

100. Yılda
‘ÖZEL’ KURULTAY

Cumhuriyet Halk Partisi, 
Cumhuriyetin 100. Yılında 

yaptığı önemli bir Kurul-
tayı geride bıraktı. Ankara 

Spor Salonu’nda yapılan 
CHP 38. Olağan Kurultayı’n-
da 13 yıldır CHP’yi yöneten 

Kemal Kılıçdaroğlu’nun 
görevi sona erdi ve Özgür 

Özel ikinci yüzyılın ‘CHP 
Genel Başkanı’ oldu.



KENT YAŞAM 9 Kasım 2023 Perşembe 13

 “Milliyetçilik okunu unutan
CHP başarısızlığa mahkumdur”

Kapt. Mustafa Can:

Uzaydan dahi görülebilen, dünyanın en büyük Atatürk portresinin 
yenilenme çalışmasının ana destekçisi olan Kapt. Mustafa Can, Türkiye 
Cumhuriyeti’nin kurucu partisi olan ve geçtiğimiz günlerde genel baş-
kanı değişen CHP’yi “milliyetçilik” konusunda uyardı. 

CHP’nin altı okundan birinin “milliyetçilik” olduğunun altını 
çizen Can, “Milliyetçiliği ve milliyetçileri dışlayan bir CHP 
olması gereken yerde konumlanamayacağı gibi Türkiye’yi de 
rayına oturtamaz” dedi.

Erzincan Keşiş Dağları’nın 
eteğinde 7 bin 500 metreka-
re alana,  yaptığı 176 metre 
boyundaki Atatürk Portresi’nin 
bakım ve onarımı ancak 41 
yıl sonra gerçekleştirilebildi. 
O da Kapt. Mustafa Can’ın 
durumdan haberdar olmasıyla 
yapılabildi.

Dünyanın en sıra dışı 100 
eserinden biri olarak kabul 
edilen Atatürk Portresi’nin 
yenilenme çalışmaları iki ay 
sürdü ve Cumhuriyetimizin 
tam da 100’üncü yılı olan 29 
Ekim 2023’de yeni yüzüyle dün-
yayı ve Türkiye’yi selamlamaya 
başladı

Kapt. Mustafa Can ile hem 
Atatürk Portresini hem de bir 
dönem aktif olarak yer aldığı 
siyaseti konuştuk : 

“Siyaseti endişeli, vatan-
sever bir yurttaş seviyesinde 
takip ediyorum. Siyaseti aktif 
olarak yapmasam da, ‘Atatürk-
çü, Cumhuriyetçi ve Milliyetçi 
yörüngede planlanan her türlü 
politikayı desteklemeye devam 
ediyorum” 

T.E: ATATÜRK
PORTRESİ’NE NEDEN 
SPONSOR OLDUNUZ?
HEYKEL VE ANITLAR GELECEĞİ 
İNŞA EDER

“Bazıları ‘beton’ diyerek 
akıllarınca gönderme yapmaya 
çalışsalar da esasında ulusların 
kimlik ve kültürlerini geleceğe 
bırakmanın en simgesel yolu 
heykeller ve anıtlardır. Bugün 
hala Türk kimliğinin karşılaştı-
ğı tehlikeleri ve çözüm önerile-
rini yedinci yüzyılda yazılmış 
Orhun Yazıtları üzerinden 
görüyor, okuyor, idrak ediyor ve 
ders alıyoruz. Türk çocukları, 
Erzincan’daki Atatürk Port-
resi’ne bundan 100 yıl sonra 
baktıklarında da tam bağımsız 
Türk yurdunu görecekler. Bu-
nun onuru da bize yeter”

“Dünyanın en büyük 
portrelerinden ve 100 sıra dışı 
sanat eserinden biri seçilerek 
televizyon belgeseli de yapılan 
Atatürk Portresi, tabi doğal 
malzemelerden oluşturulduğu 
için zamanla yıprandı. Cumhu-
riyetin 100. Yılı’nda yapılması 
gereken önemli işlerden biri de 
bu portrenin yenilenmesiydi. 
Bu projenin bir parçası olmak-
tan gurur duyuyorum”
İSTENİNCE HIZLICA 
YAPILABİLİYOR

“Günde 35 kişi çalıştığı 
yenileme kapsamında dağın ze-
minine 20 binin üzerinde çelik 
kazık çakıldı ve çelik hasırlarla 
beraber 4 bin ton beton kulla-
nıldı. İki ay gibi kısa bir sürede 
biten çalışmaya Erzincan Valisi 
Hamza Aydoğdu, Erzincan 
Belediye Başkanı Bekir Aksun 
şantiye desteği ile katılırken, 
portrenin tüm mali giderlerini 

ise Ali Üstay, Mehmet Özbakır, 
Şükrü Ergün ve benim de arala-
rında bulunduğum iş insanları 
karşıladı. Geçtiğimiz günler-
de de 59. Topçu Tugayı’nda 
‘Halk-Devlet- Ordu El Ele’ slo-
ganıyla yapılan törenle Atatürk 
Portresi’nin yenilenmiş halini 
ulusumuza sunduk. Bu proje 
aynı zamanda tüm taraflar 
isteyince Türkiye’de işlerin ne 
kadar da hızlı yapılabileceğinin 
de çok güzel bir örneği oldu” 

T.E: SİYASETİ NEDEN
BIRAKTINIZ?

“Siyaset kurumunun değil 
ama siyasetteki insan ilişkileri-
nin bana göre olmadığına karar 
vererek aktif siyasetten çekil-
dim. Bunun öncelikli nedeni 
bilgim dışında milletvekili aday 
listelerinin bir yerinde adımın 
yazılmasından endişe etmem-
di. Benim inandığım zemin 
ve değerler oluşmadığı sürece 
siyaseti; aktörü değil, merak-
lısı olarak takip edeceğim. 
Endişeli, vatansever bir yurttaş 
seviyesinde takip ediyorum. 
Tabii Atatürkçü, Cumhuriyetçi, 
Milliyetçi yörüngede planlanan 
her türlü politikayı destekleme-
ye de devam ediyorum, devam 
da edeceğim”

T.E:  NEDEN
ÇANKIRI DERNEKLER 
KONFEDERASYONU 
OLDUNUZ?
“ÇANKIRI MODELİ TÜRKİYE’YE 
ÖRNEK OLACAK”

“Çankırılı hemşerilerimi 
çok seven bir insanım. Çankı-
rılılar devlete millete kötülük 
düşünmez. Milliyetçi vatanse-
ver insanlardır. Çankırılılar yüz 
kızartıcı bir suça bulaşmazlar. 
Silah kaçakçısına, uyuşturu-
cu tacirine denk gelmezsiniz. 
Çankırılıların yürekleri mü-
tevazidir, yaşantıları da ona 
uygundur. Fakat birlik beraber-
lik sağlama noktasında ardı-
mızda pek başarılı bir hikaye 
bıraktığımızı söyleyemem. 

Yüzlerce dernek, 30 civarın-
da federasyonla bölük pörçük 
bir yapıya sahiptik. Güçlü bir 
birlikteliğimiz olmadığı için 
siyasal ve kamusal temsil ala-
nında çok eksik kaldık. Çan-
kırıların temsil haklarını elde 
etmesi gerekiyor. Bunun için 
öncelikle konfederasyon çatısı 
altında birleşmemiz gerekiyor-
du. Şu anda 10 federasyonun 
katılımı ile kurulduk. Diğer 
federasyonlar da tüzüklerinde 
düzenleme yaptıktan sonra 
resmi olarak konfederasyona 
üye olacaklar. Bu süreçte benim 
onları sevdiğim gibi beni seven 
hemşerilerim kurucu başkan 

olarak öncülük etmemi istedi-
ler. Gurur duyarak aldığım bir 
sorumluluk oldu. Konfederas-
yonumuz Çankırılılar için bir 
atılım vesilesi olacak. Burada-
ki yapılanmamız ve çalışma 
planlarımız ile Türkiye’ye örnek 
olacağımıza eminim”

T.E: CHP’DEKİ
DEĞİŞİM TÜRKİYE’DE 
NEYİ DEĞİŞTİRİR? 
DEĞİŞİM HAKKINDA NE 
DÜŞÜNÜYORSUNUZ? 
“CHP’NİN DEĞİŞMESİ DEĞİL 
ÖZÜNE DÖNMESİ GEREKİYOR”

“Bu değişim şu haliyle 
Cumhuriyet Halk Partisi’ni 

değiştirmez ki, Türkiye’yi 
değiştirsin. Evet genel kurulda 
bir değişim oldu. Genel baş-
kan ve bazı yöneticiler değişti. 
Peki sizce anlayış değişti mi? 
Her iki genel başkan da Türk 
milletinin gözünün içine baka 
baka Selahattin Demirtaş’a 
selam yollamadılar mı? Henüz 
altı ay önce Türk milleti CHP’yi 
uyarmıştı. Ülke tarihinin en 
büyük ekonomik krizi ile karşı 
karşıya olduklarını bildikleri 
halde ‘gerekirse soğan ekmek 
yeriz vatanımızdan vazgeç-
meyiz’ diyen halk kitlelerinin 
endişelerine kulak vermedi-
ler. CHP’nin altı okundan biri 
milliyetçiliktir. Milliyetçiliği ve 
milliyetçileri dışlayan bir CHP 
olması gereken yerde konumla-
namayacağı gibi Türkiye’yi de 
rayına oturtamaz” dedi.
“KONUŞMAKTAN 
DİNLEYEMEDİLER”

“Düşüncelerini söylemekten 
halkı dinlemeyi akıl edemedi-
ler. Eskiden ‘Halk Partisi’ denir-
di. Halktan o kadar uzaklaştılar 
ki bu kavram tabelada kaldı. 
Sürekli Türk milletinin birliği-
ni, bütünlüğünü tehdit eden, 
toplumun değerleri ile kav-
gası olan kişi ve kuruluşların 
bekçiliğine soyunuyorlar. Çok 
sayıda Atatürkçü, Cumhuriyet-
çi vatansever insan milliyetçi 
söylem içeren sosyal medya 
paylaşımları yapıyor diye 
tutuklandı. Hiçbiri CHP’nin 
gündemine gelmedi. Fakat 
HDP’li Ömer Faruk Gergerlioğlu 
için meclisi ayağa kaldırdıkla-
rını biliyoruz. Evet CHP kurul-
tayında bir değişim oldu. Türk 
milliyetçilerine daha önce hiç 
saldırmadıkları kadar saldırdı-
lar”
“TERÖRLE YATAN İFLAH 
OLMAZ”

Cumhurbaşkanlığı seçi-
minden önce aylarca terör 
örgütü ile iltisaklı partilerle 
yakın ilişkiler kurdular. Siyasal 
İslamcılarla yakınlaşıp, anaya-
sayı tehdit edecek mutabakat-
lar düzenlediler. Kendilerine 
İstanbul ve Ankara’da belediye 
kazandırmış olan Türk milliyet-
çilerine dirsek çevirdiler. Türk 
siyasetini terör örgütlerine 
bloke ettirmeyiz diyen Atatürk-
çüleri görmezden gelip yok say-
dılar. Türkiye’yi kimin yönete-
ceğine HDP seçmeni karar verir 
diyerek şımarttıkça şımarttılar. 
14 Mayıs’taki tablo karşılarına 
çıkınca bir anda bozkurt işareti 
yapar oldular. Kaçak sığınmacı 
ve işgalci istilası dikkatlerini 
çekti. İki haftalığına milliyetçi 
söylemlere sarıldılar”
“MİLLİYETÇİLERE MECBURLAR”

“Şimdi yine başa döndüler. 
Türk milliyetçilerine yanaştık 
diye Kürtler oy vermedi diyerek 

Kürt kardeşlerimizi terörle 
yakınlarmış gibi zan altında 
bırakıyorlar. Bundan 5 ay son-
ra yerel seçimler var. Bilhas-
sa İstanbul’da tek bir oy çok 
değerliyken Türk milliyetçile-
rinin oyuna talip olmayacaklar 
mı da bu kadar öteliyorlar? 
Selahattin Demirtaş’a selam 
yollarken, Meral Akşener’i, 
Ümit Özdağ’ı ötekileştirerek 
Türk milliyetçilerinin oyunu 
alamazlar. CHP, Türk Milliyet-
çileri ile uzlaşma zemininden 
giderek uzaklaşıyor. Bunu 
şaşkınlık ile izliyorum”
İSTANBUL’DA 2 MİLYON 
MİLLİYETÇİ OY VAR”

“İstanbul’da milletvekili 
genel seçimlerinde Selahattin 
Demirtaş’a gönderilen sela-
ma kıymet verecek kitlelerin 
seçmen tercihlerine bakacak 
olursak Yeşil Sol Parti, Türkiye 
İşçi Partisi, Türkiye Komünist 
Partisi, Sol Parti oyları toplam-
da 1 milyon 300 bin civarında, 
yaklaşık yüzde 12 gibi bir orana 
sahipler. Ayrıca Deva ve Gele-
cek Partisi’nin dikkate değer 
bir oy oranı yok. Selahattin 
Demirtaş’a selamın gönlünü 
kırdığı ve CHP’den bir adım 
daha uzaklaştırdığı seçmenin 
farkındalar mı? İstanbul’da 
kendisini milliyetçi ve Atatürk-
çü diye tanımlayan sağda veya 
solda konumlanmış partilerin 
seçmen sayısı 2 milyonu aşıyor. 
MHP, İyi Parti, Zafer Partisi, 
BBP, Milli Yol, Genç Parti, 
Adalet Partisi ve CHP’den kopan 
ulusalcılıkları tartışılmayacak 
olan Memleket Partisi seçme-
ninin toplam oranı yüzde 19’u 
aşıyor. Henüz CHP içinde rahat-
sızlık duyacak olan ulusalcıları 
hesaba katmıyoruz”
“MATEMATİĞİ BİLE 
DÜŞÜNMÜYORLAR MI?”

“Siyasette kazanmak 
üzerine yapılacak matematik 
hesaplarına göre CHP’nin milli-
yetçi kitleye selam göndermesi 
gerekmez miydi? Kazanmak 
üzerine yapılacak herhangi bir 
samimiyetsiz hesaba göre bile 
cezaevindeki milliyetçi gazete-
cilere selam gönderilirdi. Yani 
kesinlikle samimiyetten uzak-
lar ve inanmadıkları ifadeleri 
kullanmıyorlar. Kendilerini 
Selahattin Demirtaş ve fikirle-
rine yakın görüyorlar. Oldukça 
duygu dolu hislerle selamlı-
yorlar. Bütün bunları yaparken 
Ak Parti iktidarı karşısında 
işbirliği yaparak ülkede deği-
şim sağlamak isteyen milliyetçi 
seçmeni çaresiz ve sancılı hale 
getiriyorlar. CHP kongresin-
de Türk milliyetçileri CHP ile 
işbirliğinden bir adım daha 
uzaklaştılar”

TAYFUN ERCAN
KENT YAŞAM

Mustafa Can Bey'i Yaşam Medya Grubu Yönetim Kurulu Başkanımız Celal Karaali ve Genel 
Koordinatörümüz  Sümeyra Duğan ile birlikte ziyaret ettik. Halide Edip Adıvar'ın yaşadığı köşk 
olan şirket merkezinde Atatürk, Cumhuriyet ve tabi ki Halide Edip'ten konuştuk.
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Yaklaşık 443 milyon liralık yatırımla 
tamamlanacak olan Kuştepe Zeminaltı 
Otoparkı ve Futbol Sahası temel atma 
töreni; İBB Başkanı Ekrem İmamoğlu, 
Şişli Belediye Başkanı Muammer Keskin, 
CHP İstanbul milletvekili Engin Altay 
ve CHP Parti Meclisi üyesi Cem Aydın, 
İBB ve Şişli Belediyesi meclis üyeleri, 
14 Mayıs’ta yapılan genel seçimlerde 
CHP İstanbul Milletvekili Adayı Özgür 
Düzgün ve mahalle sakinlerinin katılı-
mıyla gerçekleştirildi. “Yeni Yatırımlar 
Yeni Atılımlar” maratonu kapsamında 
düzenlenen törende, sırasıyla; İBB Genel 
Sekreter Yardımcısı Gürkan Alpay, Kes-
kin ve İmamoğlu birer konuşma yaptı. 
İMAMOĞLU: İSPARK’TAKİ HEDEFİMİZDE 
ÖNEMLİ MESAFE ALDIK

Önümüzdeki yerel seçimler için de 
bu anlayışla çalışacaklarının altını çizen 
İmamoğlu, “Umut ediyorum ki bu sınav-
da, halkımız tarafından gelmiş geçmiş 
en yüksek notu alan Belediye Başkanı 
oluruz. Bu yolda kararlı bir biçimde, 
dayanışma içinde yol yürüyoruz” dedi. 
Temelini attıkları tesis içinde bulunan 
İSPARK otoparkının Şişli için önemli 
olduğunu kaydeden İmamoğlu, “İS-
PARK'ta bir park hedefi koymuştuk. Bu 
park hedefini yakalama konusunda ciddi 
bir yol aldığımızı ifade etmek isterim. Şu 
anda İSPARK, lokasyon sayısını 759’dan 
1114’e çıkarttı. Araç kapasitesi ise, dev-
raldığımızda 97 bin 757 araçtı. Şu anda 
ise, 127 bin 285 araca çıktı. Bu, değerli 
bir otopark atılımıdır” diye konuştu. Te-
sisin ihalesinin 443 milyon lira bedelle 
sonuçlandığı bilgisini paylaşan İmamoğ-
lu, İBB’nin Şişli özelindeki hizmetleri-
nin kısa bir dökümünü yaptı. 
“TİCARİ BİR ALAN DA DÜŞÜNEBİLİRDİK”

Yakın zamanda Beşiktaş Fulya’ya 
uzatılan Mecidiyeköy-Mahmutbey metro 
hattının ve Mecidiyeköy Meydanı’nın 
Şişli’ye nefes aldırdığını belirten İma-
moğlu, yapımı devam Halaskar Gençlik 
Merkezi’ne özel paragraf açtı. “Hem 
Ata'mızın Halaskar Gazi ismini taşıyan 
hem de burada 300’ün üzerinde yatak 
kapasitesi olacak olan bir yurdumuzun 
varlığı önemli” diyen İmamoğlu, şunları 
söyledi: 

“Ki onun da adının temel atarken 
Zübeyde Hanım Öğrenci Yurdu olmasını 

İstanbul’a iki yeni eser 
daha kazandırıldı

İBB Başkanı Ekrem 
İmamoğlu, ‘Kuştepe Ze-
minaltı Otoparkı ve Fut-

bol Sahası’ temel atma 
töreninde konuştu. 

İstanbul Büyükşehir Belediyesi (İBB), kullanım ömrünü tamamlamış Kuştepe Spor Tesisi’nin yerine; bünyesinde 429 
araçlık zeminaltı otopark, kapalı pazar yeri, çocuk parkı, düğün salonu ve futbol sahası bulunan alanın temelini attı. 

istemiştim. Bunu niye söylüyorum? 
Mecidiyeköy'ün hemen arka caddesin-
de, Ortaklar Caddesi'nin ucunda. Biz, 
orada ticari bir alan düşünebilirdik. 
Buna yetkimiz vardı. Bir ofis veya baş-
ka bir noktada çalışma yürütebilirdik. 
Ama biliyoruz ki, İstanbul'un merke-
zinde üniversitelerde okuyan öğren-
cilerimizin de yurda ihtiyacı var. Ve 
o yurtlarda, şu anda bir öğrencinin
İstanbul'un böylesi merkezi noktasın-
da bir eve aylık kira bedelinin öğrenci 
başına 7-8-10 bin lira olduğunu da 
biliyoruz. Hâlbuki biz bu yurtlarda ne 
yapıyoruz biliyor musunuz? Anado-

lu'nun o pırıl pırıl gencecik kızlarımı-
zı, oğullarımızı aylık 1300 liraya üç 
öğün yemeği, 
yatması, elekt-
riği her şeyiyle 
misafir ediyo-
ruz. O genç-
ler, ülkemizi 
kurtaracak olan 
gençler. Onlara 
devletin sıcak 
ve şefkatli elini 
uzatırsanız; 
onlar devletine, 
milletine geç-

mişine ve geleceğine olan borçlarını 
ödemekte daha güçlü, daha inançlı, 
daha umutlu bir yol yürürler. Kentte 
ve ülke yönetiminde adaletli olmanın, 
adil hizmetler sunmanın aslında ne 
kadar büyük kazanımları bize sağ-
ladığını buradan sizlerle paylaşmak 
istedim.” 
AYDIN: SADECE BİR SAHA 
VE OTOPARK DEĞİL

Konuşmaların ardından İmamoğ-
lu, beraberindeki heyet ve Kuştepe-
liler, tesisin temeline dökülecek ilk 
beton için butonlara basmak üzere 
platforma çıkma. İmamoğlu bu sırada 
mikrofonu, CHP’nin çiçeği burnun-
da PM üyesi, eski İstanbul İl Gençlik 
Kolları Başkanı Cem Aydın’a verdi. 
Aydın da duygularını, “Öncelikle 
buraya bu yatırımı kazandırdığınız 
için çok teşekkür ediyorum. Gerçek-
ten mahallenin faydasına. Sadece bir 
otopark değil, sadece bir futbol sahası 
değil. Aynı zamanda gençler için, 
üniversiteler için de büyük bir yaşam 
alanı olmuş. O yüzden ben hem genç-

ler adına hem de mahalleler adına 
size teşekkür ediyorum. İnanıyorum 
ki Kuştepe'nin çok değerli gençleri, 
yetenekli gençleri buradan ileride 
büyük sporcular olacak, yetişecektir” 
sözleriyle dile getirdi. Konuşmaların 
ardından butonlara basıldı ve tesisin 
ilk betonu dökülmüş oldu. 
TESİSTE NELER OLACAK? 

Temeli atılan tesiste; 22’si engelli, 
43’ü elektrikli araçlara uygun, toplam 
429 araç kapasiteli zeminaltı otopark 
bulunacak. Tesiste bulunacak diğer 
birimler ise şunlar oldu: 368 tezgâh 
kapasiteli pazar alanı. Personel odası, 
İSPARK ofis, idari ofis, depo-teknik 
hacim, ses-görüntü odası. 62x37 
metre boyutlarında sentetik çim kaplı 
futbol sahası. Soyunma odaları. 180 
koltuklu tribün. 818 metrekarelik 
düğün salonu. Gelin odası. Mut-
fak-servis alanı. Soğuk hava deposu. 
265 metrekarelik fuaye alanı. Kafeter-
ya. WC’ler. Bebek bakım odası. Teras 
alanı. Çocuk oyun alanı. Kaykay pisti. 
KENT YAŞAM HABER MERKEZİ
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Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz

Silivri hizmetlerle 
çağ atladı

Silivri Belediye Meclisi 
2023 yılı kasım ayı meclis 
toplantısı, belediye meclis 
salonunda gerçekleştirildi. 
Toplantıya başkanlık eden 
ve gündem maddelerinin 
görüşülmesinin ardından 
açıklamalarda bulunan 
Silivri Belediye Başkanı 
Volkan Yılmaz, Silivri 
genelindeki hizmetlerle 
ilgili kamuoyunu detaylı 
bir şekilde bilgilendirdi. 
Başkan Yılmaz’ın günde-
minde ayrıca, vatandaşların 
hayatlarını kolaylaştıracak, 
Silivri’ye değer katacak olan 
yeni projeler de vardı.
TARIM KENTİ SİLİVRİ

Meclis toplantısında 
gündem maddelerinin 
görüşülmesinin ardından 
konuşan Başkan Yılmaz, 
“Sayalar’da üretilen kırmızı 
biberin işlenerek, toz biber 
haline getirip satılmasının 
gelir getirici bir çalışma 
olacağını ifade etmiştik. 
Bugün biberin kilosu 20 TL 
iken toz biberin kilosunun 
200 TL’nin üzerinde oldu-
ğunu hep beraber biliyoruz. 
Sayalar’daki hanımefen-
dilere İlçe Tarım Müdürlü-
ğümüzle beraber, onların 
atalık tohumlarından elde 
edilen fideleri üretilip o 
fideleri de hanımefendilere 
dağıtmıştık. Fide dağıtım 
töreninde 200’ün üzerinde 

Sayalar’da yaşayan hanıme-
fendi vardı. Silivri Belediyesi 
olarak fideleri dağıtıyoruz 
ve toz biberlerinizi alım 
garantili bir şekilde değer-
lendirmeyi planlıyoruz diye 
söz vermiştik. Ayrıca hem 
yurda duyurulması hem de 
Sayalar kırmızı biberinin 
reklamının ve tanıtımının 
yapılması adına bir biber 
şenliği düzenleyelim demiş-
tik. Verdiğimiz sözü tutarak 
Sayalar’da birçok yapılan 
organizasyondan çok daha 
kalabalık bir festival ve 
üretim şenliği şeklinde bir 
organizasyon yaptık. O gün 
neredeyse Sayalar’da üre-
tilen tüm kırmızı biberler 
satın alındı. Sayalar Biber 
Şenliği’nin yanı sıra Sayalar 
Meydan Düzenlemesi, 
Sayalar Park Alanı, Sayalar 
30x50 Halı Saha ve Soyunma 
Odalarını, Sayalar Mahalle 
Evimizi ve Sayalar Sağlık 
Evi gibi birçok hizmetin 
açılışını gerçekleştirdik. 
Mera alanlarının ıslahı ile 
ilgili imece usulü bir çalış-
ma yürütüyoruz. Kavaklı’da 
bu çalışmanın demosunu 
yaptık. Kavaklı’daki köy-
lülerimiz traktörleriyle, İl 
ve İlçe Tarım Müdürlükle-
rimiz tohumlarıyla, Silivri 
Belediyesi de iş makinaları 
bu çalışmayı gerçekleştirdi. 
Silivri Belediyesi olarak kaba 
yem ihtiyacı olan ve kaba 

yeme dönüşen otların balya-
lama maliyetini karşıladık. 
Geçen yıl bu uygulamayla 
5.000 adet ot balyası aldık. 
Şu an ot balyalarının tanesi 
200 TL’dir. 5.000 adet ot 
balyasıyla çarptığınızda 10 
milyon TL’lik bir hasılat 
demektir. 120 dönümlük 
bir alanı ıslah ettik. Bu alan 
ot içindeydi ve kayalıklar 
vardı. Silivri Belediyesi ça-
lışmaları 250 dönüm mera 
alanında devam ettirerek 
greyderleri ve dozerleriyle 
ıslahının altyapısını bitirdi. 
Köylülerimiz şimdi yerin 
hazırlanma işlemi ve 9 çeşit 
otun toprakla buluşturma 
işlemlerini yapıyor. Kavak-
lı’daki hayvancıları ihya 
edecek bir mera projesini 
de bitirmek üzereyiz. Ben 
hem İlçe Tarım Müdürlü-
ğüne hem de Kavaklı’da 
bu iş birliğiyle bize elini 
uzatan köylü kardeşlerimize 
teşekkürlerimi sunuyorum. 
Buradan da Büyükçavuş-
lu’daki köylü ve çiftçilerimi-
ze bir çağrım olsun. Piknik 
alanına giderken o bölgede 
bir 500 dönümlük bir mera 
alanı var. Oranın ıslah çalış-
masının yapılması gereki-
yor. Silivri Belediyesi olarak 
bu bölgenin ıslah edilmesi 
konusunda teklifimizi yine-
liyoruz” dedi.

KENT YAŞAM HABER 
MERKEZİ

Silivri Belediye Meclisi kasım ayı toplantısında konuşan Başkan Yılmaz, ilçe 
genelinde yapılan hizmetlerle ilgili detaylı bilgiler verdi. Başkan Volkan 
Yılmaz’ın gündeminde hayata geçirilmesi planlanan yeni projeler de vardı.

Dezavantajlı gruplara yö-
nelik projeler hakkında bilgi 
veren Yılmaz, “Her şeyden 
önemlisi engelli bireylerin 
ailelerinin gözlerindeki 
mutluluğa şahit olduğumuz 
benim en keyif aldığım ve 
en mutlu olduğum açılışı 
gerçekleştirdik. 15.000 
metrekare alanda 10.000 
metrekare kapalı alanı olan 
içerisinde pedagog, fizyo-
terapist, aile danışmanı 
ve özel eğitimli çocukların 
rehabilitasyonunda görevli 
yetkin arkadaşlarımızın 
bulunduğu dev bir kompleks 
olacak. İçerisinde mutfak 

atölyesinden konuşma 
terapisine kadar her alanda 
eğitimler verilecek. Bölgede 
yaşayan bütün vatandaşları-
mızı hizmetlerden ücretsiz 
bir şekilde faydalandıraca-
ğız. Yine tesisin içerisinde 
ergoterapi alanıyla otistik 
çocuklarımızın hayata 
hazırlanması, motor geli-
şimlerinin tamamlanması 
ve onların sosyalitesinin ar-
tırılmasıyla ilgili çok önemli 
bir tesisi Silivri’yi kazandı-
racağız. Engelsiz Yaşam ve 
Eğitim Merkezi içerisinde 
de bir engelsiz mola bölümü 
var. Bunu çok ama çok üzü-

lerek belirtmek istiyorum 
ki, özellikle zihinsel engelli 
çocuklarımızın ebeveynleri 
çocuklarının onlardan önce 
vefat etmesi için dua ediyor-
lar. Çünkü çocuklarından 
önce vefat ederlerse o çocuk-
lara kimsenin bakamayacağı 
için endişe ediyorlar. Silivri 
Belediyesi olarak o annelerin 
en azından çarşıya, paza-
ra, kuaföre, güne, düğüne 
ve derneğe gidebilecekleri 
randevuyla çalışan ve 3 saat 
zihinsel engelli çocuklarını 
bırakabilecekleri bir engelsiz 
mola hizmetini de burada 
vereceğiz.” dedi. 

ENGELLİ DOSTU SİLİVRİ

Silivri Belediyesinin 
gerçekleştirmiş olduğu 
sağlık yatırımlarıyla ilgili 
bilgiler veren Başkan Volkan 
Yılmaz, “Silivri Belediyesi 
olarak her şeyin başı sağlık 
diyoruz. 112 Acil İstasyonla-
rı ve sağlık ocaklarıyla ilgili 
çok ciddi çalışmalarımız 
var. Şu an Değirmenköy’de, 
Silivri Belediyesi ve hayırse-
ver Adil Salman beyefendi-
nin iş birliğiyle bir 112 acil 
istasyonumuzun binası ve 
tefrişatı bitmek üzere. Önü-
müzdeki  hafta içerisinde 
Değirmenköy’e ve Değir-
menköy bölgesine hizmet 
edecek 112 Acil İstasyonu 
daha hizmete girmiş 
olacak. Yenimahalle’de 7 
hekimli bir sağlık ocağımız 
bitmek üzere. 15 gün içe-
risinde açılışı planlanıyor. 
Hemen onun yanı başında 
arsası Silivri Belediyesine 
ait alana 2 üniteli bir 112 
Acil İstasyonunun binasını 
da Silivri Belediyesi olarak 
yaptık. 10 gün içerisinde 
bitirip vatandaşlarımızın 
hizmetine açacağız. Yine 
Fenerköy’ de mahalle halkı-
mıza hizmet verecek dev bir 
tesisin açılışına gün sayıyo-
ruz. Kadir Topbaş dönemin-
de yapılan futbol sahamızın 
eksiklerini tamamladık. 
Soyunma odaları ve tribün-

leri yoktu. Fenerköy’de içe-
risinde 4 takımlı soyunma 
odası olan, amatör maçların 
oynanacağı standartlarda 
450 kişilik tribünü ve çevre 
düzenlemesi, ebe evi, sağlık 
evi, mahalle evi, kapalı 
pazar ve etkinlik alanı, 
otopark alanı, spor ve park 
alanlarından oluşan dev 
bir millet bahçesinin ve 
spor kompleksinin açılışını 
çok kısa sürede yapaca-
ğız. Çanta Mahallesi’nde 
yaklaşık 10.000 metrekare 
alan üzerinde yapımını 
gerçekleştirdiğimiz düğün 
yeri, etkinlik alanı, dinlen-
me alanı, mesire yerleri, 
çocuk oyun parkları ve 
fitness alanları olan Atatürk 
Parkının açılışını coşkuyla 
gerçekleştirdik. Önümüz-
deki günlerde parkımıza 
50 metre mesafede olan 
basketbol sahalarının, tenis 
kortunun, voleybol saha-
sının ve futbol sahasının 
olduğu bir spor tesisimizin 
de açılışını yapacağız. 
Gümüşyaka Mahallesi’nde 
içerisinde spor sahaları, 
oyun alanları, spor grupla-
rı, kamelyalar ve dinleme 
alanlarının bulunduğu 3 
adet parkımızın açılışını 
aynı gün yaptık. Adsız 
Nefer, Canpolat ve Cahit 
Arz sokaklarımızda yapılan 

3 parkımız Gümüşyaka 
mahallemize çok yakıştı. 
Gelecek günlerde bu parkla-
rımıza isim verme çalışma-
sını beraberce yapacağız. 
Cumhuriyet Mahallesi’nin 
ihtiyacı olan İlyas Yılmazer 
Sokak üzerinde bulunan 
parkın açılışını gerçekleştir-
dik. Yine köylere yapılması 
gereken çalışmaları ziyade-
siyle yapmaya çalışıyoruz. 
Büyükkılıçlı Mahallesi’n-
de spor tesisleri, park ve 
mahalle evimizi yaptık. 112 
Acil İstasyonunun yanın-
da İstanbul Büyükşehir 
Belediyesine (İBB) itfaiye 
merkezi ara istasyonu yapıl-
ması konusunda bir tahsis 
yapmıştık. Buraya hemen 
bir itfaiye merkezi yapılacak 
ve o itfaiye merkezinin de 
yanına köylü pazarını ilave 
ederek Büyükkılıç’daki 
üreticilerin, kadınların ve 
gençlerin aktivitelerini ya-
pabilecekleri bir kompleksi 
kazandırmış olacağız. Fatih 
Mahallesi’nde depremden 
dolayı boşaltılan bir sağlık 
ocağımız vardı. 5 hekimli 
Şefika & Necati Zafer Aile 
Sağlık Merkezinin temelini 
attık. İnşallah 3 ay içeri-
sinde de 5 hekimde sağlık 
ocağının açılışını yapaca-
ğız” diye konuştu.

YILMAZ: HER ŞEYİN BAŞI SAĞLIK
DEMEYE DEVAM EDİYORUZ

Yeni Hükümet Konağı

Fatih Mahallesi 
5 Hekimli Aile Sağlığı 

Merkezi

Gümüşyaka 
Mahallesi Nedim 

Kök Spor Tesisleri

Silivri Belediyesi Gülsen-
Ökkeş Nakipoğlu Engelsiz 
Yaşam ve Eğitim Merkezi
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